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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 3000 تومان سه شنبه| 9 آذر 1400| 30  نوامبر  2021 |  24 ربیع الثانی  1443 | سال دوم| شماره 932|  صفحه اول

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

 

وقتی روســتاییان زمین های 
کشــاورزی را قعطــه قعطه 
کردند و فروختند تا به شــهر 
بیایند به امید آن که بتوانند از 
امکانات شهری هم چون آب 
تصفیه، گاز و مراکز تفریحی و 
درمانی استفاده کنند و ما شهر 
نشین ها برای جرعه ای آرامش 
و هوای ســالم آن زمین های 
قطعه قطعه شده را خریدیدم 
و ویلا ســازی کردیم باید به 
این فکر می کردیــم که اگر 
کشاورزی نباشد تولیدی در 
کشور رخ نمی دهد و نبود رشد 
ســرمایه باعث بر هم خوردن 
آرامش روستا و امکانات شهری 
می شود ان وقت نه روستایی 
و نه شهر نشــین به هدفمان 

نخواهیم رسید.
اکنون یــک میلیــون و 65 
هزار هکتار؛ سطح شهرهای 
کشــور اســت، اما حریم این 
شهرها؛ چهار میلیون و 750 
هزار هکتار اســت که بیشتر 
آن؛ اراضی کشاورزی مرغوب 

محسوب می شود.
2 ادامه در صفحه 
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فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHAN
N E W S

تلاشــگران خط اصلاح شــماره 4 ناحیه نورد سرد 
شرکت فولاد مبارکه توانســتند با ثبت رکورد تولید 
20 هزار و 650 تن کلاف سرد اصلاح شده در آبان ماه 
1400، برای نخســتین بــار از ابتــدای راه اندازی و 
سومین بار در ســال جاری، رکورد تولید در این خط 

را جابه جا کنند.
محسن زارع، مدیر محصولات سرد و پوشش دار ناحیه 
نورد سرد شرکت فولاد مبارکه در گفت وگو با خبرنگار 
فولاد اظهار کرد: خطــوط نهایی ناحیه نورد ســرد 
ایستگاه پایانی تولید محصولات سرد در این ناحیه و 
در خطوط تولید فولاد مبارکه است و به نوعی ویترین 

محصولات این شرکت محسوب می شود.
وی در ادامه افزود: ارتقــای کمی و کیفی محصولات 
فولاد مبارکه علاوه بر نظارت و کنترل دائمی محصول 
و انطباق آن با الزامات مشتری در این خطوط از اهمیت 
قابل توجهی برخوردار اســت که با تلاش کارکنان در 
ناحیه نورد ســرد این شــرکت، خط اصلاح شماره 4 
توانست تبلور بیانات مقام معظم رهبری در خصوص 
رفع موانع تولید باشد و به ســقف جدیدی در تولید 
محصول سرد فولاد مبارکه دســت یابد که این مهم 
گواه الطاف الهی و عزم و اراده جمعی کارکنان بوده و 
نشان دهنده توانایی های بالقوه و بالفعل این خطوط در 

کسب موفقیت های آتی است.
رامین خاکساری رئیس خطوط نهایی ناحیه نورد سرد 
شرکت فولاد مبارکه نیز در این خصوص در گفت وگو 
با خبرنگار فولاد اظهار کرد: خطوط نهایی ناحیه نورد 
سرد شامل 4 خط اصلاح، 2 خط برش و یک خط برش 
نواری است که از این میان، تلاشگران خط اصلاح 4 
توانستند رکوردهای 20 هزار تن در فروردین ماه، 20 

هزار و 350 تن در شهریورماه و 20 هزار و 650 تن در 
آبان ماه را به صورت پیاپی در سال جاری ثبت کنند.

وی با بیان این کــه این رکورد در لبیــک به منویات 
مقام معظم رهبری در ســال »تولید، پشتیبانی ها و 
مانع زدایی ها« صورت گرفته است، افزود: این رکورد در 
حالی محقق شد که محدودیت های ناشی از تحریم ها 
مانع بزرگی برای صنعت فولاد و به خصوص ناحیه نورد 

سرد شرکت فولاد مبارکه محسوب می شود.
رئیس خطوط نهایی ناحیه نورد ســرد شرکت فولاد 
مبارکه خاطرنشان کرد: این موفقیت قابل توجه که در 
یکی از ماه های 30 روزه ســال کسب گردیده مرهون 
تلاش های تمامی کارکنان و زحمت کشــان خطوط 
نهایی و واحدهای پشــتیبانی به ویــژه حمایت های 

بی دریغ مدیریت ناحیه نورد سرد است.
محمودرضــا قرمزی، رئیس گروه فنــی تولید ناحیه 
نورد سرد شــرکت فولاد مبارکه نیز این خصوص در 
گفت وگو با خبرنگار فولاد تصریح کرد: خطوط نهایی 
و به خصوص خطوط اصلاح در ناحیه نورد ســرد، در 
تولید محصول از اهمیتی استراتژیکی برخوردار است 
و با توجه به طیف وسیع محصول از حیث ابعاد و گرید 
کیفی، کنترل فرایند محصول در این خطوط همیشه 
مؤید انطباق کمی و کیفی محصول سرد شرکت فولاد 
مبارکه با خواسته های مشتریان خواهد بود. وی اضافه 
کرد: از ابتــدای ورود کلاف گرم به ناحیه نورد ســرد 
شرکت فولاد مبارکه تا پایان تولید محصول سرد که 
درواقع منتهی به خطوط اصلاح شماره 1 تا 4 خواهد 
بود، محصول تولیدشده با تمام مشخصات منطبق با 
داده های فنی تولید، تحت پایش و کنترل دائمی قرار 

می گیرد.

با اعتماد به توان داخلی و برای سومین بارپیاپی در سال جاری صورت گرفت؛

ثبت رکورد در خط اصلاح 4 ناحیه نورد سرد فولاد مبارکه

کشاورزان به 
دنبال امکانات و 

شهرنشینان در پی 
آرامش

  Some AbilitiesSome Abilities
  Required ofRequired of
Agile LeadersAgile Leaders
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گلایه و هشدار تند یک شهرساز و معمار:

ما هنوز اندر خم واژهٔ »فرسوده« ایم!

6

گفت و گوی اختصاصی با عضو کمیسیون انرژی مجلس درباره زاینده رود  

آب نداریم درست؛ برنامه هم نداریم

رنا
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مدیر کل سازمان بهزیستی استان اصفهان اعلام کرد:

 معلولان محروم از صندوق 
»حمایت ازفرصت های شغلی برای معلولان«!

مدیرشرکت مخابرات منطقه اصفهان میهمان نوزدهمین جلسه شورای شهربود

 شبکه ملی اطلاعات 
یکی از الزامات در کشور است

 رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

 مشکلات حوضه آبریز زاینده رود حاصل 
انباشت سوءمدیریت است

چهره  برتر چهره روز

 مدیرعامل فولاد مبارکه
 مطرح کرد:

 معاون منابع انسانی و تحقیقات 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:

ساخت آینده ای بهتر در گرو استفاده 
از مراکز دانش بنیان و دانشگاهی

 آبفای اصفهان گواهینامه 
سیستم مدیریت کیفیت گرفت

شــرکت فولاد مبارکه برای نخستین 
دوره موفــق بــه اخــذ گواهینامــه 
ISO10015 ویرایش 2019)مدیریت 
شایســتگی و توســعه افراد( گردید. 
ممیزی خارجی سیستم های مدیریت 

یکپارچه در...

اخبار اصفهان: آبفای استان اصفهان 
پس از ممیزی خارجی توسط شرکت 
»مؤدی اینترنشنال« موفق به دریافت 
گواهینامه سیســتم مدیریت کیفیت 
ISO 9001:2015 شد. معاون منابع 

66انسانی و...

این رکورد در 
حالی محقق شد 

که محدودیت های 
ناشی از تحریم ها 
مانع بزرگی برای 

صنعت فولاد و 
به خصوص ناحیه 
نورد سرد شرکت 

فولاد مبارکه 
محسوب می شود.

عباسعلی ابراهیمی - شهردار نیک آباد
تاریخ انتشار آگهی نوبت اول: 1400/09/02
تاریخ انتشار آگهی نوبت دوم: 1400/09/09

نوبت دوم آگهی مزایده شماره 1400/2055 / ص 
مورخ 1400/08/30 )مرحله اول(

شهرداری نیک آباد قصد دارد به استناد بند پنجم صورتجلسه شماره پنجم منضم به نامه شماره 
84 مورخ 1400/08/15 شورای اسلامی شهر و ارزیابی قیمت کارشناسی رسمی دادگستری نسبت 
به فروش سه عدد تانکر آب هوایی از طریق مزایده عمومی اقدام نماید. متقاضیان می توانند  از 
تاریخ 1400/09/02 تا تاریخ 1400/09/20 در ساعات اداری به شهرداری مراجعه و نسبت به دریافت 

مدارک  و شرکت در مزایده اقدام نمایند.
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آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای

اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان - امور پیمان ها 

نوبت اول
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دستگاه مناقصه گزار: اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان

محل انجام موضوع مناقصهردیف
کار

مدت انجام 
مبلغ برآورد مبنای برآورد کار )ماه(

)ریال(
مبلغ سپرده شرکت  

حداقل رتبه مورد نیازدر مناقصه )ریال(

1
تکمیل چکدم سنگ و سیمان حوزه 
آبخیز سرداب )شماره نیاز در سامانه 

ستاد: 2000003457000012(

شهرستان 
7فریدونشهر

فهرست بهای 
آبخیزداری و منابع 
طبیعی سال 1400

5 آب برای اشخاص حقوقی 10.800.000.000540.000.000
2 آب برای اشخاص حقیقی

2
عملیات کنترل سیلاب حوزه آبخیز 

مصیر و آب طرزه )شماره نیاز در سامانه 
ستاد: 2000003457000013(

شهرستان 
7فریدونشهر

فهرست بهای 
آبخیزداری و منابع 
طبیعی سال 1400

5 آب برای اشخاص حقوقی 13.710.000.000685.500.000
2 آب برای اشخاص حقیقی

3

اجرای عملیات نهالکاری، مراقبت و 
آبیاری منطقه شمال نصر آباد به مساحت 
100 هکتار )شماره نیاز در سامانه ستاد: 

)2000003457000014

شهرستان 
آران و 
بیدگل

11
فهرست بهای 

آبخیزداری و منابع 
طبیعی سال 1400

5 کشاورزی برای اشخاص حقوقی 8.249.583.925412.479.197
3 کشاورزی برای اشخاص حقیقی

 )https://etend.setadiran.ir( 1- محل دریافت اسناد مناقصه: سامانه تدارکات الکترونیکی دولت
زمان انتشار مناقصه در سامانه ستاد ساعت 8 صبح روز سه شنبه مورخ 1400/09/09 می باشد. 

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: تا ساعت 19 روز یکشنبه مورخ 1400/09/14
مهلت زمانی ارسال پیشنهاد: تا ساعت 14 روز شنبه مورخ 1400/09/27

زمان بازگشایی پیشنهادها: ساعت 8 صبح روز یکشنبه مورخ 1400/09/28 در محل سالن جلسات اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان می باشد. 
2- محل تحویل اسناد مناقصه: سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به نشانی )https://etend.setadiran.ir( و در موارد خواسته شده در اسناد دبیرخانه اداره کل منابع 

طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان می باشد.
3- پیمانکاران واجد شرایط: کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی واجد شرایط و تایید صلاحیت شده توسط نظام فنی و اجرایی کشور. 

4- صلاحیت کلیه  اشخاص حقوقی می بایست در سامانه اطلاعات عوامل نظام فنی و اجرایی کشــور )http://sajar.mporg.ir( به ثبت رسیده باشد. در غیر این صورت 
پیشنهاد مناقصه گر مردود اعلام خواهد شد. 

5- سپرده شرکت در مناقصه: ضمانتنامه بانکی یا واریز وجه به حساب تمرکز، وجوه سپرده به شماره IR260100004061042107670242 نزد بانک مرکزی ایران به نام اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 

6- تعیین دامنه مناسب ترین قیمت های پیشنهادی براساس بخشنامه به شماره 94/158764 مورخ 1394/07/31 سازمان برنامه و بودجه کشور می باشد. 
7- هزینه آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد.

قابل توجه شهروندان گرامی آیا می دانید با 
مفقود شــدن مدارک شناسایی خود ممکن 
است شــما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

سایت ثبت آگهی مفقودی : 
agahinaslefarda.ir

031031 -  - 3227479332274793   -      -   3227479232274792                      021021 -  - 8801664988016649     -       -  8835630888356308



ادامه از صفحه یک:
...  در ســه اســتان شــمالی؛ 
278 هــزار هکتار زیــر اجرای 
طرح هــای هادی قــرار گرفته 
اســت که 30 هزار هکتار از آن؛ 
اراضی کشاورزی اســت. اما بر 
اساس قوانین موجود در زمینه 
خُرد شــدن اراضی کشاورزی 
نمی توانیم جلوی صدور اسناد 
مشــاعی را بر اســاس قانون؛ 
بگیریــم و اکنون حتــی برای 
50 متر نیز سند مشاعی صادر 
می شود. البته صدور سند تک 
برگ برای اراضی کشــاورزی 
خُرد شده؛ ممنوع است، اما در 
زمینهٔ اسناد مشاع نمی توانیم 
از صــدور آن جلوگیری کنیم. 
این در حالی است که هم اکنون 
در هیچ جای دنیا زمین مولد در 
بحث ارث؛ قطعه قطعه نمی شود 
و نباید زمین کشاورزی به غیر از 

کشاورز فروخته شود.
کارشناسان بر این باورند که چون 
شهرداری ها و برخی دستگاه ها؛ 
محدودیت منابع مالی دارند، از 
محل مادهٔ صد و جریمهٔ ســازه 
غیرمجاز؛ درآمدزایی می کنند. 
در حالــی که تغییــر کاربری 
زمین های کشاورزی جرم است، 
اما دستگاه های خدمات رسان 
مانند وزارت نیرو به ســاخت و 
ســازها در این اراضی خدماتی 

مانند امتیاز برق و آب می دهند.
همین امر باعث شــده است در 
سالهای اخیر تولید محصولاتی 
هم چون برنج و گندم و چای که 
در برخی مواقع استراتژیک هم 
محسوب می شوند کاهش یابد 
و قیمتها دچار افزایش ناگهانی 
شود. به طور مثال طی ماه های 
اخیــر افزایش قیمــت برنج به 
اوج خود رسید که این موضوع 
نگرانی هایی در ارتباط با حذف 
ایــن محصول از ســبد غذایی 
خانوار به همراه داشته، چرا که 
بســیاری از آحاد جامعه توان 
خرید برنج ایرانی با نرخ بالای 50 
هزار تومان را ندارند. بررسی ها 
از سطح بازار نشان می دهد که 
قیمت هر کیلو برنج ایرانی از ۴۶ 
تا ۶0 هــزار تومان، برنج هندی 
23 تــا 2۶ هزار تومــان و برنج 
پاکستانی 27 تا 32 هزار تومان 
اســت که با قیمت های اعلامی 
از سوی مسئولان تفاوت زیادی 

دارد.
البته در همهٔ جای دنیا مشکل 
خرد شــدن زمین کشاورزی را 
دارند ولی ســرمایه گذاری های 
ســنگینی برای ایــن موضوع 
می شــود. ترکیــه و چین هم 
اراضیشــان خــرد شــده اما 
ســرمایه گذاری های زیــادی 
می کنند و اراضــی را تبدیل به 
مزرعه های بزرگ می کنند. اما 
در ایران هنوز هیچ قدمی برای 
این موضوع برداشته نشده است و 
هر روز در مزارع کشورمان شاهد 
سبز شــدن ویلاهای تفریحی 
متعدد هستیم که شاید از سوی 
صاحبانش هر سال چند باری 

بیشتر استفاده نمی شوند.
تقســیم اراضی کشاورزی تنها 
مشکل این بخش تولیدی مهم 
نیســت. ما در بخش کشاورزی 
بایــد بــا حــذف واســطه ها، 
هزینه های بازاررسانی را کاهش 
دهیم. در این مسیر از ظرفیت 
تشکل ها و تعاونی های تولیدی 

باید استفاده کنیم. 

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه
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بحران سالمندی 
بحرانی نیست که 

سازمان بهزیستی 
و شهرداری آن را 

ساماندهی کنند، اگر 
به بحران سالمندی 

با مشارکت همه 
دستگاه ها توجه 

نشود به طور یقین 
در ۳۰ سال آینده 

با بحران سالمندی 
مواجه می شویم

ولی اله نصر اصفهانی در نشست خبری 
با اصحاب رســانه، گفت: از هشــتم تا 
چهاردهم آذرماه هفته جهانی معلولان 
است و شعار روز جهانی معلولان »پیش 
به ســوی دنیایی فراگیر دسترس پذیر 
و پایدار بعد بیمــاری کرونا با راهبری و 
مشارکت افراد دارای معلولیت« است. 
وی افزود: بحث اشتغال یکی از مباحث 
ضروری افــراد در کل جامعه و در بین 
معلولین یک معضل بزرگ تری است، 
متأســفانه معلولان زیادی را داریم که 
با ســختی و محدودیتی که دارند و از 
گروه نابینا، ناشنوا و معلولان جسمی و 
حرکتی با تحصیلات بالایی هستند و بعد 
از دریافت مدارک دانشگاهی به اشتیاق 
ایجاد اشــتغال به این درجه می رسند، 
اما متأسفانه بسیاری از دستگاه ها تنها 
به بهانــه معلولیــت و محدودیت یک 
فرد او را از کنار گذاشــته و همه انگیزه، 
انرژی و تلاش فــرد دارای معلولیت را 
ناکام می گذارند و ایــن اتفاق علاوه بر 
سر خوردگی فرد معلول، باعث رنجش 
مسئولان سازمان بهزیستی هم می شود

مدیرکل سازمان بهزیســتی استان با 
استناد به قانون اشتغال گفت: در ماده ۱0 
قانون حمایت از معلولان ایجاد صندوق 
فرصت های شغلی برای آنها آورده شده 
است و قانون گذار این موارد را مشخص 
کرده و برای هیئت امنا، مؤسس، مدیر 
عامل، اهداف و قطعنامه های صندوق 
حمایت از فرصت های شغلی معلولان 

در این ماده قانونی بــه خوبی توصیف 
شده است

نصر ادامه داد: متأسفانه در اجرا می بینیم 
که این بند قانونی اجرایی نشده است و 
در دی ماه سال گذشته بود که با دستور 
ریاست سازمان بهزیستی کشور، هیئت 
امنا و مؤسســان، صندوق فرصت های 
شــغلی برای معلولان با وجود هیئت 
مدیره تشکیل شده است اما هنوز از نمود 
این قانون برای ایجاد فرصت های شغلی 
برای معلولان به نحوی که بتوانیم به طور 
قاطع اعلام کنیم این قشــر از جامعه از 
صندوق حمایت از فرصت های شغلی 

استفاده می کنند محروم هستیم.
نصراصفهانی، اضافه کرد: مشکلات حوزه 
مسکن و معیشــت در حوزه معلولان 
مشهودتر است و حداقل حقوق مستمری 
که به مددجویان پرداخت می شود نیز 
جوابگــوی نیازهــا و احتیاج های آنها 
نیست و همه این موارد دغدغه مسئولان 

سازمان بهزیستی بوده است.
مدیر کل ســازمان بهزیســتی استان 
تصریح کرد: سازمان بهزیستی کشور در 
بحث اشتغال قریب به یک میلیون و 800 

هزار نفر معلول را تحت پوشش دارد که 
بیش از یک میلیون نفر نیازمند اشتغال 
هستند و با اوضاع اقتصادی خانواده ها در 
شرایط فعلی، راه اندازی و تسهیل ایجاد 
صندوق فرصت های شغلی در استان ها از 
واجبات است و بهزیستی استان اصفهان 
نیز پیگیر این مسئله برای قشر معلولان 

است
مدیرکل ســازمان بهزیســتی استان 
اصفهــان گفــت: مدیریت شــهری و 
استانداری بر روی مسئله مناسب سازی 
و دسترس پذیر بودن مکان های عمومی و 
حمل ونقل درون شهری تلاش می کنند 
و از ســال گذشــته تاکنــون اقدامات 
بسیار خوبی را با توجه به توان سازمان 
بهزیستی اصفهان و مطالبه گری ها انجام 

داده ایم
نصراصفهانی تصریح کرد: برای اجرای 
درخواست معلولان جامعه نیازمند تأمین 
اعتبارات هســتیم و موانعی هم وجود 
دارد، باید صدا و ســیما فرهنگ سازی 
لازم را انجام دهد و آگاه باشیم که ترحم 
کرامت معلولان را زیر ســؤال می برد و 
با ســازمان های متفاوت در این زمینه 

مذاکره داشــتیم که همراه بهزیستی 
هستند.

      رشد سالمندی در استان اصفهان 
بسیار شتابزده است

مدیر کل ســازمان بهزیســتی استان 
در ادامــه با اعلام اینکــه اصفهان رتبه 
۴ سالمندی کشــور را داراست افزود: 
سازمان بهزیستی کشور طرحی با عنوان 
»استفاده و مشارکت سالمندان و افراد در 
محلات برای توانمندسازی سالمندان« 
در نظر گرفته اســت و در سه محله در 
شهر اصفهان این طرح اجرا و دوره های 
آموزشی آن از هفته آینده شروع می شود

نصراصفهانــی تاکیــد کــرد: بحران 
سالمندی بحرانی نیســت که سازمان 
بهزیستی و شهرداری آن را ساماندهی 
کنند، اگر به بحران سالمندی با مشارکت 
همه دستگاه ها توجه نشود به طور یقین 
در 30 ســال آینده با بحران سالمندی 
مواجه می شــویم. وی تصریــح کرد: 
پیش بینی ها این اســت که با توجه به 
تک فرزند بودن خانواده، در آینده با آمار 
طلاق و تجرد قطعی و تنهایی سالمندان 

مواجه می شویم.

مدیر کل سازمان بهزیستی استان اصفهان اعلام کرد:

 معلولان محروم از صندوق 
»حمایت ازفرصت های شغلی برای معلولان«!

آزاده سلیمان نژاد:    مدیرکل سازمان بهزیستی استان 
اصفهان گفت: بحث اشتغال یکی از مباحث ضروری افراد در 
کل و جامعه است این معضل در بین معلولان حادتر است، 
متاسفانه معلولان زیادی هستند که با مدارک دانشگاهی 

بالا ادارات و سازمان ها از پذیرش آنها امتناع می کنند. 
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در شــــــهر 

 کشاورزان 
به دنبال امکانات و 
شهرنشینان در پی 

آرامش

مدیرشرکت مخابرات منطقه اصفهان میهمان نوزدهمین جلسه شورای شهربود

شبکه ملی اطلاعات یکی از الزامات در 
کشور است

مدیر شرکت مخابرات منطقه اصفهان با اشاره به اینکه شبکه ملی اطلاعات 
یکی از الزامات در کشور اســت و به صورت جدی پیگیری می شود، گفت: 
ایجاد شبکه ابری در کشور بخشی از مؤلفه های لازم در توسعه شبکه ملی 

اطلاعات است.
اســماعیل قربانی، مدیر شــرکت مخابرات منطقه اصفهان با حضور در 
نوزدهمین جلسه شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار کرد: اقداماتی که در 
حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات طی سال های گذشته در جوامع اتفاق 
افتاده، موجب شده این جوامع به سمت مجازی شدن حرکت کنند و این 
فضایی در جامعه ایجاد می کند که از فضای حقیقی مقداری دور خواهیم 
بود و بسیاری از فعالیت ها شکل و ســوی مجازی پیدا خواهد کرد. وی در 
ادامه به مؤلفه های شهر هوشمند، فرصت ها و تهدیدها اشاره کرد و افزود: 
اگر نگاهی به دولت الکترونیک و شهر هوشمند داشته باشیم، ارائه خدمات 
یکپارچه هوشــمند به حاکمیت و همه تأثیرگذاران در مدیریت شهری و 
ذی نفعان کمک می کند که از ظرفیت های فضای مجازی استفاده کنند و 
همه فعالیت های دولتی و خصوصی امکان ارائه در فضای مجازی را داشته 
باشند و این مهم، مدنظر ما قرار دارد. قربانی خاطرنشان کرد: این هدف زمانی 
محقق خواهد شد که هوشمندسازی در همه سازمان ها به صورت یکپارچه 
و نه به صورت عمودی انجام شود، اگر هر سازمانی بخواهد به صورت عمودی 
فعالیت های خودش را مکانیزه یا دیجیتال کند و یکپارچگی در سطح ارائه 
خدمات در جامعه نباشد، مطلوبیت نخواهد داشت و به نوعی رشد یک بعدی 
دیجیتال در یک حوزه را شاهد خواهیم بود.مدیر شرکت مخابرات منطقه 
اصفهان ادامه داد: زیرساخت فیزیکی و شهری، اتصال تجهیزات و حسگرها، 
داده ها، نرم افزارهای کاربردی و نوآوری و مشارکت از مؤلفه های تحقق شهر 

هوشمند است.

    یکی از الزامات شهر هوشمند، توسعه اپراتورهای فیبر نوری است
وی تصریح کرد: تجهیزات اپراتورهای فیبــر نوری یکی از تأثیرگذارترین 
مؤلفه ها در شهر هوشمند هستند، اگر انتظار داریم شهری هوشمند داشته 
باشیم، قطعاً اتصال همه قابلیت ها به تمامی کاربران و افراد ذینفع باید آسان 
و با سرعت مناســب باشــد.قربانی اضافه کرد: به طور کلی می توان گفت 
مفهوم شهر هوشمند، گویای مدل مفهومی توسعه شهری بر پایه استفاده از 
منابع و ظرفیت های شهروندی و فنی برای پیشبرد و ارتقای توسعه رفاه در 
مناطق شهری است؛ اقتصاد هوشمند، مردم هوشمند، حکمرانی هوشمند، 
تحرک هوشمند، محیط زیست هوشمند و زندگی هوشمند از ویژگی های 
شهر هوشمند است. مدیر شرکت مخابرات منطقه اصفهان با اشاره به اینکه 
شبکه ملی اطلاعات یکی از الزامات در کشور است و به صورت جدی پیگیری 
می شود، بیان کرد: ایجاد شبکه ابری در شهرها و استان و به صورت کلی در 

کشور بخشی از مؤلفه های لازم در توسعه شبکه ملی اطلاعات است.
وی خاطرنشــان کرد: اگر ما شــبکه ابری در کشور داشــته باشیم، همه 
مؤلفه های مؤثر در پیاده سازی شهر هوشمند از جمله مراکز داده های تجاری 
و زیرساخت های لازم برای توسعه شهر هوشمند به نوعی در این شبکه قرار 
می گیرند. قربانی ادامه داد: از حدود ۴ سال گذشته واقعیتی تحت عنوان 
دوقلوهای دیجیتال در جهان پیگیری می شود، یعنی هر شهری در فضای 
مجازی یک دوقلوی مجازی هم خواهد داشت؛ در آینده ما با این واقعیت 
روبرو خواهیم شد و برای رسیدن به آن باید ســرمایه گذاری ها را افزایش 
دهیم، ما سرمایه گذاری برای هوشمندسازی را از ۱۱ درصد به 2۱ درصد در 
سال های آینده خواهیم رساند و این نشان دهنده این است که فضای مجازی 

و هوشمندسازی از اولویت های حکمرانی در آینده خواهد بود.
مدیر شــرکت مخابــرات منطقــه اصفهــان در ادامه گفــت: در حوزه 
هوشمندســازی، مؤلفه ای وجود دارد به نام دسترســی کاربر به تمامی 
اپلیکیشن ها که ما در شهر هوشمند یا دولت الکترونیک باید به آن بپردازیم.

وی تأکید کرد: در آینده نزدیک 5G و FTTH دو مؤلفه مؤثر در برقراری ارتباط 
مشترکان با شبکه ها هستند، چرا که سرعت قابل انتظاری که مشترکان برای 
اتصال به اینترنت دارند بیش از 500 مگابایت بر ثانیه خواهد بود، این اتفاق 
بین 5 تا ۱0 ســال آینده خواهد افتاد و ما باید به سمت توسعه شبکه های 

مبتنی بر فیبر در کشور برویم.
قربانی همچنین با بیان اینکه شبکه عصبی شــهر هوشمند ارتباطات و 
مخابرات است، عنوان کرد: اگر انتظار داریم بتوانیم به تمام کاربردهای فناوری 
اطلاعات در شهر هوشمند برسیم، لازم است همه افرادی که نیاز است در این 

اکوسیستم حضور داشته باشند با دسترسی مناسب به شبکه متصل شوند.

    بیش از ۳ میلیون نقطه اتصال به اینترنت در استان داریم
مدیر شرکت مخابرات منطقه اصفهان در ادامه گفت: در استان اصفهان بیش 
از 3 میلیون نقطه قابل اتصال به اینترنت در شبکه تلفن ثابت داریم، در حال 
حاضر 2 میلیون و 500 هزار مشترک متصل در شبکه تلفن ثابت در استان 
اصفهان داریم که 8.۶ درصد از مشترکان کل کشور است، ۴7.۴ در صد از 

مشترکان استان هم در شهر اصفهان قرار دارند.
وی اضافه کرد: سرویس ای.دی. اس.آل از حدود ۱5 سال پیش در کشور 
فعال شده و در چند سال گذشته توسعه پیدا کرده است، در استان اصفهان 
نیز از سال ها پیش این سرویس راه اندازی شد که سهم استان ۱2.3 درصد 

از کل کشور است.
قربانی همچنین ابراز کرد: در اصفهان رشد توسعه این سرویس نسبت به 
متوسط سایر شاخص ها بالاتر بوده است؛ ۴5.7 درصد از این سرویس ها در 
شهر اصفهان فعال است؛ مخابرات منطقه اصفهان یک میلیون ظرفیت دارد 

که 700 هزار نقطه متصل پرسرعت مبتنی بر شبکه مسی داریم.

 در مرکز نوآوری 
و صنایع سرگرمی دانشگاه اصفهان 

انجام شد؛

 درمان فوبیا 
با کمک واقعیت 

مجازی

چندی پیش در مرکز نوآوری صنایع سرگرمی 
دانشــگاه اصفهــان، پروژه هایی با اســتفاده از 
واقعیت مجازی و بــا تصاویر واقعی برای درمان 
مواجهه ای اختلالاتی مانند ترس از پرواز، ترس 
از سخنرانی، نقص توجه و نقص حافظه طراحی 

و توسعه داده شد.
کارشــناس مرکز نوآوری و صنایع ســرگرمی 
دانشــگاه اصفهان در گفت و گو با ایســنا، در 
توضیح ایــن پروژه ها، اظهار کــرد: برخی افراد 
دچار ترس از پرواز هســتند و حتی از نزدیک 
شدن به فرودگاه و یا سوار شدن به هواپیما ترس 
دارند. همچنین برخی دیگر از افراد ممکن است 

دچار ترس از سخنرانی در جمع باشند که باعث 
می شــود فرد قادر به بروز توانایی های خود در 
جمع نباشــد. کودکان مبتلا به نقص توجه نیز 
دســته ای دیگر از افرادند که برای کمک به این 
سه دسته می توان از واقعیت مجازی بهره گرفت.

نسیبه صرامی توضیح داد: با کمک یک دوربین 
تصاویری به صورت 3۶0 درجــه و پانورامیک 
فیلمبرداری می کند، سپس با کمک یک هدست 
واقعیت مجازی فرد در موقعیــت دوربین قرار 
می گیــرد و از این روش می تــوان برای درمان 
اختلالاتی مانند فوبیا و یــا پی تی اس تی که با 

مواجهه واقعی قابل درمان است، بهره گرفت.

وی افزود: این تصاویر به کمک یک نرم افزار به 
هدست واقعیت مجازی متصل می شود.

این دانشجوی دکتری روانشناسی با بیان اینکه 
درمان برخی از اختلالات روانشناختی با مواجهه 
امکان پذیر است، تصریح کرد: این مواجهه اغلب 
پر هزینه و غیر ممکن است که البته با این روش 

می توان به خوبی با این اختلالات مقابله کرد.
صرامــی اضافه کــرد: ویدئوهــای 3۶0 درجه 
این قابلیــت را دارند که غوطــه وری در فضای 
واقعیت مجازی را به حداکثر برسانند و فضایی 
 کامــلًا حقیقی را بــرای بیننده شبیه ســازی 

کنند.

توسعه

دبیر نخستین جشنواره ملی داستان کوتاه کوتاه »ذکر خیر« خبر داد:

معرفی برگزیدگان نخستین جشنواره اصفهان
مریم یادگاری :   دبیر نخستین جشنواره ملی داستان کوتاه 
کوتاه »ذکر خیر« از انتخاب و معرفی برگزیدگان نهایی این 
رخداد ادبی خبر داد. »محمدحسن مردانی« با اعلام این خبر 
گفت: پس از بررسی چندین و چندباره آثار رسیده به جشنواره، 
لحاظ نمودن شاخص های فنی و محتوایی و گفت و گو و تبادل 
نظر میان داوران این رخداد ادبی، مجمع خیرین بهداشــت 
و سلامت استان اصفهان به عنوان برگزار کننده این رخداد 
ادبی، از میان مجموع آثار رسیده به جشنواره، سه نویسنده را 
به عنوان برگزیدگان نهایی و دو داستان نویس را نیز به عنوان 
شایسته تقدیر معرفی نمود. وی افزود: نفر اول این جشنواره، 
سرکارخانم »هدا حشمتیان« از کرمانشاه است که برای رعایت 
اصول فنی، خلق ایده های بکر و پرداخت عاطفی و شورانگیز 
به موضوع کار خیر در داستانک های »هزاران چشم« و »لذت 
شنیدن« و نیز پرداختن به فضایی تمثیلی، جذاب و انتزاعی 
در داستانک »سپرده بلندمدت« مورد انتخاب هیئت داوران 

قرار گرفته است.
دبیر نخستین جشنواره ملی داستان کوتاه کوتاه ذکر خیر، 
نفر دوم را سرکارخانم »رضوان رستم زاده« از مشهد معرفی 
نمود که به دلیل رعایت اصول فنی و خلق ایده ای ممتاز در 
بهره گیری از فرآیندهای علم فیزیک و تشــبیه آن به امور 
خیرخواهانه در داســتانک »تصعید« مورد انتخاب داوران 

جشنواره قرار گرفته اســت.وی ادامه داد: نفر سوم جشنواره 
نیز، جناب آقای »مهدی عزیزاللهی« از اصفهان است که برای 
رعایت اصول فنی و ارائه توصیفی جامع، جذاب و زیبا از اقدام 
خیرخواهانه در ساخت یک بیمارستان، در داستانک »چار 
هفت تا« مورد توجه هیئت داوران قرار گرفته است. مردانی، 
نخستین نویسنده شایسته تقدیر را سرکارخانم »مریم گل 
چمن« از بوشهر معرفی نمود که به دلیل رعایت اصول فنی و 
ترسیم فضاهای بکر و خلاق در انجام امور خیرخواهانه به ویژه 
در داستانک های »میراث داران 72 تن« و »انتظار سرخ« مورد 
اقبال داوران قرار گرفته است. به گفته وی، سرکارخانم »طیبه 

شجاعی« از کرمان نیز دومین نویسنده شایسته تقدیر است که 
به دلیل رعایت اصول فنی و ترغیب صاحبان تمکن و فعالان 
عرصه اقتصاد به ورود به حیطه ســلامت و انجام کمک های 
خیرخواهانه در داســتانک »عبور از دیوار سیمانی« انتخاب 

گردیده است.
دبیر نخستین جشنواره ملی داستان کوتاه کوتاه »ذکر خیر« 
با بیان اینکه در این جشــنواره بیش از 500 اثر داستانی به 
دبیرخانه جشنواره ارســال گردیده و طی سه مرحله مورد 
ارزیابی قرار گرفت، تصریح کرد: »رعایت اصول فنی داستان 
نویســی«، »توجه به قواعد صحیح نگارش«، »بداعت طرح 
و خلاقیت در ایــده«، »اثرگذاری و انتقال پیام مناســب« و 
»همخوانی با محورهای موضوعی جشــنواره« از مهمترین 
ملاک های انتخاب آثار برتر در این جشــنواره بوده اســت. 
نخستین جشنواره ملی داستان کوتاه کوتاه »ذکر خیر« به 
همت مجمع خیرین بهداشت و سلامت استان اصفهان، مزین 
به نام امام هادی علیه السلام و با همکاری اداره توسعه فرهنگ 
سلامت شهرداری اصفهان و برخی دیگر از ادارات فرهنگی 
اصفهان، با هدف نهادینه ساختن فرهنگ کار خیر در تأمین 
نیازمندی های حوزه بهداشت و درمان کشور برگزار شد. آثار 
منتخب این جشنواره قرار است در قالب های متنوع مکتوب و 

چند رسانه ای منتشر شود

علیرضا صادقی در گفت و گو با خبرنگار صاحب نیوز در خصوص شرایط اعزام زائران به 
عتبات و عالیات اظهار کرد: با برنامه ریزی این ســازمان و شرکت مرکزی دفاتر زیارتی 
استان بعنوان مجری اعزام زائران در اواسط آذرماه به عتبات عالیات از سر گرفته می شود.

مدیر حج و زیارت استان افزود: روند اجاره هتل را در عراق و انعقاد قرارداد با شرکت های 
هواپیمایی در جریان است و اعزام به عتبات عالیات از این استان در حال حاضر از طریق 

هوایی امکان دارد و البته امکان برگشت زمینی فراهم است.
وی اذعان کرد: بر اساس دستورالعمل های ابلاغ شده، زائران برای اعزام به عتبات عالیات 
باید تست پی سی آر و کارت واکسن داشته باشند و اعزام زمینی در حال حاضر منتفی 
است و مسئولان سازمان حج و زیارت در حال رایزنی هستند تا در آینده زائران بتوانند به 

صورت زمینی هم اعزام شود.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان اصفهان گفت: پاسداشت خانواده شهدا در واقع یک 
نوع امنیت است و با این اقدام تفکر و فرهنگ بسیجی در کشور نهادینه می شود.، مسعود احمدی 
نیا در آئین تجلیل از خانواده شهدا و بسیجیان صنعت نفت اصفهان و همچنین بهره برداری از 
سالن شهید سلیمانی با بیان اینکه امروز در جنگ تمام عیار اقتصادی هستیم، اظهار داشت: 
اگر دیروز فرزندان این کشور آزاد منشی را با خون خود به اثبات رساندند امروز باید نسل جوان 

درهمه حوزه های تولید ورود کنند و با علم خود کشور را از این شرایط نجات دهند. 
وی با بیان اینکه ملت وفادار ایران بیش از ۴0 سال است که با همه سختی ها و تحریم ها مقاومت 
کرده، ابراز داشت: دشمن باید بداند ملتی که هویت و مکتب دارد را نمی تواند از پای درآورد. مدیر 
کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان اصفهان با بیان اینکه باید ازهمه ظرفیت های علمی در 

صنایع استفاده شود، گفت: بستر برای این امرفراهم است و همه باید به میدان بیایند. 

مدیر حج و زیارت استان اصفهان:
زائران برای سفر عتبات عالیات آماده باشند

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان اصفهان:
پاسداشت خانواده شهدا نوعی ایجاد امنیت است



سخنگوی جمعیت پیشرفت وعدالت اصفهان:

ترک فعل ها در قبال خشکی زاینده رود مشخص شود
سـخنگوی جمعیت پیشـرفت و عدالت ایران 
اسـامی در اصفهـان گفـت: تفرقـه بدتریـن 
اتفـاق ممکـن بیـن مـردم یک کشـور اسـت 
و بایـد مراقـب بـود کفتارصفت هـای بیـرون 
از مـرز از ایـن فرصت اسـتفاده نکنند. مهدی 
شـاکران در گفت وگـو بـا خبرنـگار مهـر بـا 
اشـاره بـه اتفاقـات اخیـر در اسـتان اصفهـان 
اظهـار داشـت: در یـک نـگاه کان، عـده ای 
از کشـاورزان آسـیب دیـده پـس از امتحـان 
راه هـای مختلـف بـرای فریـاد مظلومیتشـان، 
تحصـن در بسـتر رودخانـه را برگزیدنـد و 

مـورد حمایـت مـردم هـم قـرار گرفتنـد.
وی ادامـه داد: تقریباً ۲۰ روز تجمع و تحصن 
آرام و پیگیـری همزمـان مسـئولان، بـه یـک 
توافـق موقـت و مهلت سـه ماهه منجر شـد و 
در لحظاتـی که شـرایط در حال عادی شـدن 

بـود، عـده ای فتنه انگیـزی کردند.
عدالـت  و  پیشـرفت  جمعیـت  سـخنگوی 
اصفهـان تصریـح کـرد: بـه عبارتـی عـده ای 
بـه  مطالبـه  یـک  نمی خواهنـد  کـه  هسـتند 
ظالم تریـن  قشـر  ایـن  و  آرامـی ختـم شـود 
افـراد در حـق مردم و کشـاورزان هسـتند که 

خواسـته بـه حـق آنـان را منحـرف کردنـد و 
لبـاس عنـاد و اغتشـاش بـه آنهـا پوشـاندند.

 چـرا سـاز و کارهـای مطالبه گـری 
آنچنـان  مـردم  اصولـی  و  قانونـی 

مسـدود شـده
وی بـا بیـان اینکـه مـردم اصفهـان در انـدک 
زمانـی صـف خـود را از ایـن جماعـت جـدا 
جزئی تـر،  نـگاه  در  امـا  گفـت:  کردنـد، 
سـؤال اینجاسـت کـه چـرا سـاز و کارهـای 
مطالبه گـری قانونـی و اصولـی مـردم آنچنان 
مسـدود شـده اسـت کـه عـده ای سـتم دیـده 

جـز تحصـن گزینـه دیگـری ندارنـد.
آنهـا  فریادهـای  چـرا  داد:  ادامـه  شـاکران 
توسـط نماینـدگان درسـت منتقل نشـده و یا 
اگـر منتقل شـده چـرا در بدنـه اجرایی دولت 
در سـال های گذشـته مثمـر ثمر نبوده اسـت؟

جـان  اسـتان ها  تمـام  مـردم  داد:  ادامـه  وی 
مـردم اصفهان هسـتند، هیـچ اصفهانی راضی 
نیسـت کـه هموطنـش تشـنه بمانـد یـا دچـار 
مشـکل شـود، بنابراین حاکمیـت در تصمیم 
 گیـری و اعمـال تصمیم باید در ایـن امر مهم 
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N e w ’ s

شهرستان

راهبردی  عناصر  فرآوری  تخصصی  شهرک  اولین  ایجاد  مقدمات 
گزارش  به  شد.  آغاز  نایین  شهرستان  در  کشور  معدنی(  )صنایع 
صاحب نیوز؛ جلسه جانمایی شهرک فرآوری عناصر راهبردی در 
شهرستان نایین با حضور الهام آزاد نماینده مردم شهرستانهای نایین 
و خوروبیابانک در مجلس شورای اسامی، محمد حسین نصرتی 
فرماندار شهرستان نایین، علیرضا بگی مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان اصفهان، معاونین وی و تنی چند از مسئولان دستگاهای 
اجرایی شهرستان در محل سالن اجتماعات فرمانداری تشکیل شد. 
محترم شرکت  مدیرعامل  از  قدردانی  با عرض  نایین  مردم  نماینده 
شهرک های صنعتی استان اظهار امیدواری کرد بر اساس ظرفیت های 
موجود و با عنایت به مکاتبات قبلی که با وزیر صمت انجام شده و 
ایشان، شهرک تخصصی فرآوری  از سوی  صدور دستورات لازم 
عناصر راهبردی )صنایع معدنی( کشور در شهرستان نایین ایجاد شود.

آزاد در ادامه افزود: محور ارتباطی انارک به دلیل وجود زیرساخت های 
لازم نظیر بزرگراه غرب به شرق کشور، ریل آهن، پساب شهر نایین و 
خطوط انتقال آب و برق همچنین وجود اراضی مورد نیاز برای احداث 
شهرک صنعتی با وسعت بیش از شهرک صنعتی موجود در شهرستان 

مکان مناسبی برای اجرای این طرح می باشد.
وی با اشاره به قرار گرفتن نایین در چهاراه مواصاتی کشور پیرامون 
پیگیری های مستمر برای ایجاد بندر خشک در شهرستان مطالبی بیان 

کرد.
از  تقدیر  با  اصفهان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
شورای  مجلس  در  مردم  محترم  نماینده  بویژه  شهرستان  مسئولین 
اسامی و فرماندار محترم، مطالبی پیرامون وضعیت شهرک و نواحی 
صنعتی مستقر در شهرستان ارائه و افزود: حدود 5۰ میلیارد تومان پروژه 

در شهرستانهای نایین و خوروبیابانک تعریف کرده ایم.

وی با اشاره به اینکه کلیه اقدامات اداری و اخذ مجوزها برای ایجاد 
و  مدیریت  سازمان  نهایت  در  اما  آمد،  بعمل  بافران  صنعتی  ناحیه 
برنامه ریزی استان به دلیل عدم استفاده کامل از ظرفیت های موجود 
در شهرک و نواحی صنعتی شهرستان با طرح مذکور مخالف کرد. 
لذا می طلبد اخذ مجوز ناحیه صنعتی بافران از سازمان مذکور مجدداً 
پیگیری شود، که درصورت اخذ مجوز و تصویب در جلسه شورای 
برنامه ریزی استان ظرف یکماه عملیاتی خواهد شد. بگی با اشاره به 
وجود انواع معادن و عناصر معدنی در سطح شهرستان نایین افزود: 
بنده با ایجاد شهرک فرآوری عناصرراهبردی )صنایع معدنی( موافق 
هستم. لذا باید ابتدا در قالب ناحیه صنعتی با هدف استفاده از مزایای 
آن و جذب سرمایه گذاران در فاصله ای مناسب از شهر نایین براساس 
مطالعات زیست محیطی و در نزدیک ترین مکان به زیرساخت ها و 

خطوط خدماتی احداث شود.

مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهرداری کاشان از 
انعقاد تفاهم نامه اولیه همکاری میان شهر شینینگ 
شهر  و  چین  خلق  جمهوری  چینگ های  استان 
کاشان جمهوری اسامی ایران با نظارت و بر اساس 
فرآیند تعریف شده وزارت امور خارجه کشورمان 
انعقاد  به  اشاره  با  فرجی  محمدعلی  داد.  خبر 
تفاهم نامه اولیه همکاری میان شینینگ و کاشان، 
بیانیه  اصول  اساس  بر  شهر  دو  این  کرد:  اظهار 
مشترک برقراری روابط دیپلماتیک بین جمهوری 
باهدف  ایران،  اسامی  جمهوری  و  چین  خلق 
ارتقای درک متقابل و دوستی میان مردمان چین 
و ایران و تحکیم و توسعه همکاری های دوستانه 
بین دو شهر از طریق رایزنی های دوستانه به تفاهم 
درزمینه ایجاد رابطه خواهرخواندگی دست یافته اند.

مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهرداری کاشان 
خاطرنشان کرد: دو طرف توافق کردند که بر اساس 
ارتباطات  ارتقای  برای  متقابل،  منفعت  و  برابری 
دوستانه مردمی و تعامل اقتصادی و تجاری بین دو 
شهر تاش صرف کرده و هماهنگی های لازم را 
تجارت،  اقتصاد،  دهند.  وی، گردشگری،  انجام 
علم و فناوری، توسعه و عمران شهری، کشاورزی، 
فرهنگ، ورزش، بهداشت، آموزش و... را ازجمله 
انجام  لزوم  بر  طرف  دو  که  برشمرد  زمینه هایی 
حوزه ها  این  در  فعال  همکاری های  و  مبادلات 
اساس  بر  کرد:  تصریح  فرجی  کرده اند.  تأکید 
تفاهم نامه دو طرف توافق کردند که در اسرع وقت 
تاش مشترکی را برای امضای توافقنامه رسمی در 

مورد ایجاد رابطه خواهرخواندگی انجام دهند.

شهرستان  مزارع  از  هکتار   ۴۰ از  زعفران  برداشت 
برخوار آغاز شد.

به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان از اصفهان، بهرام 
کریمی مدیر جهاد کشاورزی برخوار گفت: به طور 
برداشت  زعفران  کیلو گرم  هکتار 5  هر  از  میانگین 
می شود که به دلیل شرایط کم آبی و خشکسالی ۳۰ 
درصد کاهش عملکرد داشته ایم. وی افزود: پیش بینی 
می شود تا اواسط آذر بیش از ۲۰ هزار کیلوگرم گل 
زعفران جمع آوری و پس از فراوری ۲5۰ کیلو گرم 

زعفران خشک بسته بندی و توزیع شود.
نیاز آبی کمی  مثل زعفران که  وی گفت: گیاهانی 

دارند در شهرستان ترویج و توسعه می دهیم و پیش 
درصد  سال ۳۰  هر  آینده  سال های  در  می شود  بینی 

سطح زیر کشت این محصول بیشتر شود.
کاشت،  ترویجی  و  آموزشی  کاس های  برگزاری 
داشت و برداشت زعفران با همکاری جهاد سازندگی 
سپاه ناحیه برخوار یکی از برنامه ها برای توسعه کشت 

این محصول در برخوار است.
کارآفرین و کشاورز نمونه در برخوار نیز گفت: با راه 
اندازی تالار زعفران از سال گذشته در برخوار عاوه 
منطقه،  از کشاورزان  بر خرید تضمینی گل زعفران 
مجتبی  است.  شده  ایجاد  اشتغال  هم  نفر   ۸۰۰ برای 

حق شناس گفت: اولین و تنها عامل خرید و فروش 
گل زعفران در منطقه مرکزی کشور هستیم که گل 
زعفران را به صورت تضمینی از کشاورز خریداری 
خشک  گل،  جداسازی،  قبیل  از  خدماتی  و  کرده 
کردن و بسته بندی را انجام می دهیم. زهراجهانبخش 
مدیرتالار فراوری زعفران هم گفت: زعفران های که 
وارد این مجموعه می شود در ۴ دسته سرگل، پوشال، 
بیشترین  و  می شود  بندی  بسته  نگین  سوپر  و  نگین 
تمرکز مجموعه برای تولید زعفران سوپر نگین برای 
صادرات به کشورهای استرالیا، اتریش، عمان، قطر و 

کانادا است.

ایجاد اولین شهرک تخصصی فرآوری صنایع معدنی در نایین آغاز شد

جدی تر شدنِ صنعتی شدن
مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهرداری کاشان خبر داد:

انعقاد تفاهم نامه اولیه همکاری میان شینینگ و کاشان

مدیر جهاد کشاورزی برخوار:

برداشت زعفران از ۴۰ هکتار از مزارع شهرستان

دستگیری  چادگان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
بر ۱۰۰  بالغ  احشام  فروشنده  از یک  نفر که   ۲
میلیون و ۶۱۲ هزار تومان کاهبرداری کرده و 
متواری شده بودند خبر داد. به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جوان از اصفهان، سرهنگ ولی الله 
اروجی فرمانده انتظامی شهرستان چادگان گفت: 
۳ نفر با مراجعه به یکی از روستاهای شهرستان 
اغفال  را  روستا  این  دامداران  از  یکی  چادگان 
کرده و به خرید ۴۳ رأس احشام با قیمت بالا و 
به قیمت هر رأس سه میلیون و ۷۰۰ هزار تومان 
خریداری و با کمک همسایگان دام ها را داخل 

کامیون بارگیری می کنند.
بهانه  به  دیگر  نفر  یک  با  خریدار  افزود:  وی 
منزل  در  حساب  وتسویه  احشام  پول  پرداخت 

فروشنده می مانند و کامیون حرکت می کند.
انتظامی شهرستان چادگان اضافه کرد:  فرمانده 
فروشنده احشام که می بیند معامله خوبی انجام 
داده و هر رأس دام را یک میلیون و 5۰۰ هزار 
تومان گران تر فروخته سفره شام مفصلی می چیند 

و از میهمانان خود پذیرایی می کند.
شام  صرف  از  بعد  داد:  ادامه  اروجی  سرهنگ 
بیست  پولشان  اینکه  بهانه  به  احشام  خریداران 
میلیون تومان کم است ومنتظر هستند تا بستگان 

حساب پولی آن ها را شارژ کنند، ساعتی تأمل 
می کنند ویکی از آن ها به بهانه سرویس بهداشتی 
از منزل خارج و پس از یک تماس تلفنی به منزل 
مراجعه و با اسپری فضای خانه را آلوده و با دو 

خودرو متواری می شوند.
این مقام انتظامی تصریح کرد: پس از این اتفاق 
مال باخته طی تماس تلفنی با مرکز فوریت های 
پلیسی ۱۱۰ موضوع را اعام می کند و ماموران 

به تعقیب کاهبرداران می پردازند.
جاده  در  زنی  گشت  حین  ماموران  افزود:  وی 
مواجه  واژگون شده  با یک دستگاه خودروی 
شده و به کمک سرنشینان می روند، اما سرنشینان 
خودرو  از  ماموران  حضور  محض  به  خودرو 
بیرون آمده و پا به فرار می گذارند، اما در یک 
اقدام ضربتی توسط ماموران دستگیر و به یگان 
بررسی های  در  که  می شوند  منتقل  انتظامی 
دیده  حادثه  افراد  شد  مشخص  گرفته  صورت 

همان کاهبرداران تحت تعقیب هستند.
به اعتراف متهمان به  با اشاره  سرهنگ اروجی 
آن ها  تحویل  از  گرفته  صورت  کاهبرداری 
به مرجع قضائی خبر داد و گفت: با تاش های 
صورت گرفته دام ها نیز کشف و به مال باخته 

بازگردانده شد.

فرمانده انتظامی شهرستان چادگان خبر داد:

متواری شدن کلاهبرداران

با  خاموشی ها  مشکل  گفت:  اردستان  برق  امور  سرپرست 
همکاری مردم برطرف می شود و در صورتی که مردم صرفه 
جویی کنند، خاموشی نخواهیم داشت. محسن قاسمی در گفت 
وگو با ایسنا، اظهار کرد: با توجه به کاهش دما در شرایط فعلی 
الزامی  برق  پایداری شبکه  برای  مدیریت در مصرف سوخت 
در  اصلی  معابر  چراغ های  روشنایی  کاهش  افزود:  وی  است. 
شهرهای اردستان با هدف کاهش مصرف سوخت نیروگاه ها و 

حفظ پایداری شبکه سراسری برق انجام می شود.
از  جلوگیری  برای  اینکه  بیان  با  اردستان  برق  امور  سرپرست 
آخرین  در  باید  مشترکان  برق،  تأمین  در  محدودیت  اعمال 
باشند،  داشته  انرژی  مصرف  در  بیشتری  توجه  پاییز  روزهای 
گفت: بر این اساس، مشترکان خانگی در صورتی که مصرف 
از مشوق های  الگوی خاصی کاهش دهند،  را طبق  برق خود 

صنعت برق برخوردار خواهند شد.
قاسمی تصریح کرد: مشترکان با اقداماتی ساده مانند خاموش 
کردن لامپ های اضافی در منازل و ادارات و استفاده بهینه از 
آبگرمکن و بخاری برقی می توانند عاوه بر کاهش هزینه برق 
مصرفی، تولید نیروگاه ها را کاهش دهند که با چنین اقدامات 

ساده مشکلی در تأمین گاز و برق کشور در روزهای سرد سال 
به وجود نخواهد آمد.

روشنایی  کاهش  خصوص  در  شهروندان  گایه  درباره  وی 
در  اصلی  معابر  چراغ های  روشنایی  کاهش  افزود:  معابر، 
نیروگاه ها  با هدف کاهش مصرف سوخت  شهرهای اردستان 
و حفظ پایداری شبکه سراسری برق صورت گرفته است و این 
موضوع تنها مختص اردستان نیست و در سراسر کشور انجام 

می شود.
مسیرهای  روشنایی  اینکه  بیان  با  اردستان  برق  امور  سرپرست 
حوادث  از  جلوگیری  برای  شهری  راه های  چهار  و  پرتردد 
رانندگی و ترافیکی تقویت می شود، گفت: برای اینکه بتوانیم 
کم  لامپ های  تقویت  و  تعویض  را  شهر  اصلی  خیابان های 
مصرف کنیم نیازمند پنج میلیارد ریال اعتبار هستیم که پیگیری 

اجرای این پروژه در دستور کار قرار دارد.
قاسمی تصریح کرد: به طور میانگین در تابستان گذشته میزان 
گذشته  سال  به  نسبت  درصد   ۲۰ شهرستان  در  برق  مصرف 
افزایش داشته که عوامل مختلفی از جمله گرمای هوا سبب این 

افزایش شده است.

انتظامی  فرمانده  اصفهان:  اخبار 
دستگیری  از  شهر  خمینی  شهرستان 
فروش  از طریق درج آگهی  فردی که 
واسطه  سایت های  از  یکی  در  خودرو 
گر از یک شهروند بالغ بر ۱۰۰ میلیون 
داد.  خبر  بود  کرده  کاهبرداری  ریال 
داشت:  بیان   « براتی  سرهنگ«غامرضا 
شهروندان  از  یکی  شکایت  پی  در 
مجازی  فضای  طریق  از  اینکه  بر  مبنی 
قرار  کاهبرداری  و  سؤاستفاده  مورد 
در  موضوع  به  رسیدگی  است  گرفته 
دستور کار ماموران پلیس فتا فرماندهی 
قرار  شهر  خمینی  شهرستان  انتظامی 
گرفت. وی افزود: در تحقیقات صورت 
از  یکی  در  شاکی  شد  مشخص  گرفته 
فروش  آگهی  با  تبلیغاتی  سایت های 
نظر  مورد  فرد  با  و  مواجه شده  خودرو 
تماس برقرار می کند که فرد فروشنده از 
او می خواهد تا مبلغ ۱۰۰ میلیون ریال را 

به عنوان بیعانه به حساب او واریز کند.
شهر  خمینی  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
فریب  نیز  فردشاکی  داشت:  اظهار 
بدون  را  درخواستی  مبلغ  و  خورده 

به  نشانی  و  مدرک  گونه  هیچ  دریافت 
حساب آن فرد واریز می کند و پس از 
وی  تماس های  به  فروشنده  دیگر  آن 

پاسخگو نبوده است.
مأموران  داشت:  بیان  انتظامی  مقام  این 
روش های  بکارگیری  با  فتا  پلیس 
اقدامات  همچنین  و  تخصصی  و  علمی 
در  که  متهم  هویت  خود  هوشمندانه 
بود  ساکن  همجوار  استان های  از  یکی 
را در کمترین زمان ممکن شناسائی طی 
هماهگی با مقام قضائی نسبت به دستگیر 

وی اقدام کردند.
شهر  خمینی  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
در خاتمه خاطر نشان کرد: به شهروندان 
هشدار می دهیم که قبل از خرید اینترنتی 
باید  فروشنده  حساب  به  وجه  واریز  و 
نظر،  مورد  سایت  از  کافی  اطاعات 
شخص فروشنده و جنس خریداری شده 
بدست آورند و تا زمانی که آن جنس 
را مشاهده و از صحت و سالم بودن آن 
پرداخت  از  نکرده اند  حاصل  اطمینان 
فروشنده  حساب  به  وجهی  گونه  هر 

خودداری کنند.

سرپرست امور برق اردستان:

مردم صرفه جویی کنند، خاموشی نخواهیم داشت

فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر:

کلاهبرداری اینترنتی در قالب فروش »خودرو«

اینفوگرافیک



During the past Iranian calen-
dar week (ended on Friday), 
two million tons of commod-
ities worth $669 million were 
traded at Iran Mercantile Ex-
change (IME), indicating 12 
percent rise in the value and 
four percent growth in the 
weight of trades as compared 
to its preceding week.
As reported by the IME’s 
Public Relations and Interna-
tional Affairs Department, the 
exchange experienced trade 
of 1.718 million tons of com-
modities valued at more than 
$476 million on its metals 

and mineral trading floor.
On this floor, the IME wit-
nessed trade of 1,000,042 
tons of cement, 558,496 tons 
of steel, 51,000 tons of iron 
ore, 49,500 tons of sponge 
iron, 10,400 tons of alumi-
num, 7,290 tons of copper, 
1,930 tons of zinc, 21 tons of 
precious metals concentrate 
and 11 kg of gold bars.
Furthermore, the IME saw - 
during the same week - on 
both domestic and export 
pits of its oil and petrochem-
ical trading floor trade of 
310,230 tons of commodi-

ties valued at more than $189 
million.
The IME’s customers pur-
chased on this floor 84,380 
tons of bitumen, 77,363 
tons of polymeric products, 
74,000 tons of vacuum bot-
tom, 35,000 tons of lube cut, 
31,178 tons of chemicals, 
4,718 tons of base oil, 720 
tons of sulfur and 50 tons of 
argon.
Last but not least was the 
IME’s side market with 4,720 
tons of commodities traded 
on it.
As previously reported, dur-

ing the past Iranian calendar 
month (ended on November 
21), 8.961 million tons of 
commodities worth $2.357 
billion were traded at Iran 
Mercantile Exchange, indicat-
ing 18 percent rise in the val-
ue and 24 percent growth in 
the weight of trades as com-
pared to its preceding month.
The exchange sold on its 
metals and minerals trading 
floor 7.387 million tons of 
commodities valued at more 
than $1.42 billion.
Items traded on this floor in-
cluded 5.176 million tons of 
cement, 1.452 million tons 
of steel, 521,000 tons of iron 
ore, 172,000 tons of sponge 
iron (DRI), 31,445 tons of 
aluminum, 30,535 of zinc, 
29,100 tons of copper, 560 
tons of molybdenum concen-
trate, 200 tons of metallurgi-
cal coke, 81 tons of precious 
metals concentrate and 63 kg 
of gold bars.
Furthermore, the exchange 
saw trade of more than 1.53 
million tons of commodities 
worth almost $907 million 
on its oil and petrochemical 
trading floor.
The IME’s customers pur-
chased on this floor 447,000 
tons of vacuum bottom, 
441,510 tons of bitumen, 
324,851 tons of polymeric 
products, 150,081 tons of 
chemicals, 135,000 tons of 

lube cut, 15,682 tons of oil, 
13,850 tons of sulfur, 546 
tons of insulation and 50 tons 
of argon.
It’s worth noting that the 
IME’s agricultural trading 
floor played host to trading 
one ton of saffron in this 
month.
Last was the IME’s side 
market on which the ex-
change traded 42,795 tons 
of non-exchange-listed com-
modities.
The value of trades at Iran 
Mercantile Exchange in the 
previous Iranian calendar 
year (ended on March 20) 
rose 108 percent compared 
to the preceding year.
During the past year, about 
3.5 quadrillion rials (about 
$83.5 billion) worth of com-
modities were traded at the 
mentioned market.
In the past year, several 
new records were achieved 
in terms of the volume and 
value of transactions in the 
mentioned market’s various 
floors including the indus-
trial, petroleum, and petro-
chemical floors.
IME is one of the four major 
stock markets of Iran, the 
other three markets are Teh-
ran Stock Exchange (TSE), 
Iran’s over-the-counter (OTC) 
market known also as Iran 
Fara Bourse (IFB), and Iran 
Energy Exchange (IRENEX).

IME’s value of weekly trades hits $665m

Free Zones High Coun-
cil looking for estab-
lishment of interna-
tional bourse in FTZs
The secretary of Iran’s Free Zones 
High Council said, “We are look-
ing for the establishment of inter-
national bourse in the free trade 
zones (FTZs) of the country to 
help the stock exchange market”.
Although, Saeed Mohammad 
mentioned the problems existing 
in these zones and said, “Our free 
zones have a lot of problems, the 
first of which is infrastructure. Af-
ter 39 years, Kish Free Zone still 
does not have enough electricity 
supply; we have 22,000 vacant 
units in Kish, and if they live in 
them, we will face a big electrical 
problem.”
Just two percent of the country’s 
export is from the free zones, 
they account for only one per-
cent of the country’s production, 
and seven percent of investment, 
the official further lamented. The 
establishment of free trade zones 
in Iran dates back to the Iranian 
calendar year 1368 (March 1989- 
March 1990) following the fall in 
the country’s oil income in the 
preceding year which prompted 
the government to promote the 
non-oil exports.
The first two free trade zones of 
Iran were established in the south 
of the country. The first one was 
Kish Free Trade Zone established 
in 1368 on Kish Island in the 
Persian Gulf and the second one 
was Qeshm Free Trade Zone es-
tablished the year after on Qeshm 
Island in the Strait of Hormuz.
Some five other free trade zones 
have been also established in 
the country since then, including 
Chabahar in southeastern Sis-
tan-Baluchestan Province, Ar-
vand in southwestern Khuzestan 
Province, Anzali in northern Gilan 
Province, Aras in East-Azarbai-
jan Province, and Maku in 
West-Azarbaijan Province, both in 
the northwest of the country.
While near three decades have 
passed since the start of free 
trade zones activity in Iran, their 
planned objectives have not been 
fully achieved and their develop-
ment is still facing some imped-
iments.  

Admiral says Iran’s 
Navy capable to of-
fer advanced tech-
nology
The Iranian Navy commander has 
said now the Islamic Republic has 
the capability to provide highly 
advanced technology in building 
submarines as well as heavy and 
light destroyers in different class-
es.
Admiral Shahram Irani made the 
remarks in a press conference on 
Saturday on the eve of Navy Day, 
which falls on November 28. 
“Navy Day, November 28, 1980, 
marks the bravery and self-sac-
rifice of the soldiers who, in diffi-
cult conditions and unequal war, 
were able to completely cut off 
the strong arm of the enemy and 
appear on the scene in such a way 
that the enemy could never have 
a say in the sea,” the commander 
said in open reference to the Ira-
nian Navy’s victories against the 
Saddam regime’s naval forces in 
the Persian Gulf in the early days 
of the imposed war.
The top military official noted that 
the November 28th is the day that 
the Navy succeeded to cut the eco-
nomic artery of the enemy with au-
thority and change the scene of the 
war and this boosted the morale 
among all forces, IRNA reported.
“Navy Day is a very sacred sym-
bol of the forces who, by carrying 
out a difficult operational hierar-
chy, reached the point where they 
carried out the proud operation of 
Morvarid (Pearl) in several stages, 
and today we consider it neces-
sary to commemorate these mar-
tyrs,” the admiral stated. 
The top commander also said in 
those days Iran’s Navy carried 
out operations from the Strait of 
Hormuz to the north of the Persian 
Gulf, but today the Navy is carry-
ing out vital, sensitive and impor-
tant missions in the depths of the 
Indian Ocean and the Red Sea and 
is able to act in a way that would 
provide security for the whole re-
gion and the world. 
On the sanctions on the Iranian 
defense industry, Admiral Irani 
stated, “It does not matter to us 
whether the sanctions are lifted 
or not. It was important to lift the 
sanctions when we were at war 
and we had to do our duty, which 
was denied to us at that time. To-
day, lifting or imposing sanctions 
in another military sphere is of no 
value to the Iranian people.”
The admiral noted that when the 
enemy focuses on pressure on the 
Iranian people and bans import of 
medicine and medical equipment, 
it means that it is very weak and 
its capability in the battlefield has 
reached the lowest possible level 
and has left the region with dis-
grace and therefore it has decided 
to target the ordinary people. 
Of course, he said, such intentions 
from the enemy are nothing new 
and Iran has experienced it time 
and again.
The commander also described 
the Iranian Navy as equipment-ori-
ented, scientific, political, military 
and international. 
“Accordingly, in the near future, 
we will have unveilings in various 
fields appropriate to future needs 
and threats, and this is our effort 
to make good use of the country’s 
capacities.”
“Keeping the trainings up-to-date 
and improving the deterrence ca-
pability of the country are among 
the plans and missions of the 
Navy,” the commander under-
scored, noting that during the 
recent Zulfiqar-1400 military ex-
ercise Iran used new equipment 
in the operational arena and as the 
powerful arm of the country.
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Mohammad Eslami, head of the Atomic 
Energy Organization of Iran (AEOI), has 
said the Zionist regime must first take a 
look at its geographical size before threat-
ening to take military action against Iran’s 
nuclear facilities.
“The Zionist regime must look in the mir-
ror to its true size before threatening to 
target Iran’s nuclear sites,” Eslami said in 
an interview with the Yemeni TV network 
Al-Masira aired on Saturday. 
Eslami, the new Iran’s nuclear chief, reit-
erated Tehran’s long-held position that the 
Islamic Republic has no intention to build 
nuclear weapons. “In its national strategy, 
Iran has never tried and will never try to 
acquire a nuclear weapon. It acts in ac-
cordance with the standards and frame-
work of the International Atomic Energy 
Agency (IAEA),” Eslami stated.
Eslami added in all the inspections that 
have been carried out on the Iranian nu-

clear sites so far, no deviation has been 
observed.
On November 27, 20120, Iranian nuclear 
scientist Mohsen Fakhrizadeh was assas-
sinated in a terrorist attack near the city 
of Damavand, 45 kilometers northeast of 
Tehran. Israel was considered the chief 
culprit behind the assassination carried 
out by agents working for the Israeli spy 
agency. He was among four others as-
sassinated in terrorist attacks over the 
past years. “The imperialism thinks that 
by assassinating a nuclear scientist, it can 
strike at the Islamic Revolution, when it is 
the other way around, and these actions 
not only have not weakened our nuclear 
program, but also strengthened it and led 
to the development of our peaceful nucle-
ar activities,” he noted. 
Iran’s nuclear chief also stressed that the 
approaching talks in Vienna will be about 
the return of the other parties to their 

obligations under the JCPOA (the official 
name for the 2015 nuclear deal) and not 
about nuclear issues. While the U.S. ab-
rogated the JCPOA in 2018 and illegally 
imposed the harshest sanctions in his-
tory on Iran and the European parties to 
the deal did not fulfill their obligations are 
claiming that Iran is moving towards the 
path to build nuclear arms.
“The other parties have not adhered to the 
commitments made in the nuclear deal, 
and at the same time, they make such 
claims. This shows the negative atmos-
phere the media has created against us,” 
he concluded. 
In remarks late on Friday, Eslami also 
refuted claims by the West about cooper-
ation between Iran and the IAEA, saying 
the recent negotiations during IAEA chief 
Rafael Grossi’s trip to Tehran did not fail 
but some issues required more time to be 
finalized.

Israel must first see its true size before 
threatening Iran: nuclear chief

TEDPIX, the main index of Tehran Stock 
Exchange (TSE), gained 1,316 points to 
1.368 million on Sunday.
As reported, over 4.365 billion secu-
rities worth 33.601 trillion rials (about 
$800 million) were traded at the TSE.
The first market’s index gained 236 

points and the second market’s index 
rose 4,943 points. TEDPIX lost 16,000 
points (1.1 percent) to 1.394 million in 
the past Iranian calendar week (ended 
on Friday). During the past week, the in-
dices of Isfahan Refining Company, Mo-
barakeh Steel Company, Social Security 

Investment Company, and Barekat Phar-
maceutical Group were the most widely 
followed ones. Head of Iran’s Securities 
and Exchange Organization (SEO) has 
said the government is following new 
strategies to avoid pre-ordered pricing 
in the stock market in the long term. The 

government’s policy, in the long run, is 
to avoid pre-ordered pricing. This poli-
cy has been repeatedly stressed by the 
president and the government’s eco-
nomic team and has been placed on the 
government’s agenda,” Majid Eshqi said 
on November 14.

TEDPIX gains 1,300 points on Sunday
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Representatives of the private sec-
tors of Iran and Turkmenistan have 
stressed the need for developing 
transportation and transit infra-
structure at common borers as the 
prerequisite for the expansion of 
trade ties.
In a meeting between the Head of 
Iran Chamber of Commerce, Indus-
tries, Mines and Agriculture (ICCI-
MA) Gholam-Hossein Shafeie and 
the chairman of the Union of Indus-
trialists and Entrepreneurs of Turk-
menistan, Shafeie said the growth 
of economic cooperation between 
the two countries depends on the 
development of such infrastructure.
As reported by the ICCIMA, the of-
ficials met on the sidelines of the 
meeting of the Economic Cooper-
ation Organization (ECO) member 
states in Ashgabat.
Speaking in this meeting, the Turk-
men side emphasized that Turk-
menistan is completely neutral in its 
relations with other countries and 
does not place any restrictions on 
the development of mutual coop-
eration.
“Iran is a large country with a long 
history of cooperation in various 
fields, and we would like to coop-
erate with the Iranian side in various 
fields of agriculture, industry, min-
ing, and services,” he said.
The official stressed the need for 

the development of relations be-
tween the two countries in various 
economic and trade sectors, saying 
that the private sectors of the two 
countries have the ability to develop 
various activities and this capacity 
can be used.
“Unfortunately, despite our inter-
est in developing relationships, the 
outbreak of coronavirus has over-
shadowed some of these activities 
and we have not been able to make 
good use of our common capac-
ities, which we hope will be reme-
died in the near future,” he said.
Shafeie for his part referred to the 
significant growth of privatization 
in Turkmenistan in recent years 
and noted that the friendly relations 
between the two countries could be 
the pillar of economic and trade re-
lations between the two sides.
Criticizing the non-implementation 
of the agreements reached within 
the ECO framework, including the 
ECO Trade Agreement (ECOTA), 
the Visa Facilitation Agreement, the 
ECO Transport and Transit Frame-
work Agreement, etc., Shafeie said: 
“I hope all countries will cooperate 
in the ECO trade forum so that the 
effective interaction of the private 
sectors and governments of the 
ECO members can pave the way 
for the development of cooperation 
within the region.”

Iran, Turkmenistan
stress development of transport

infrastructure to boost trade



The value of Iran’s non-oil trade rose 
40 percent during the first eight 
months of the current Iranian calen-
dar year (March 21-November 21), as 
compared to the same period of time 
in the past year, the head of the Islamic 
Republic of Iran Customs Administra-
tion (IRICA) announced.
Mehdi Mir-Ashrafi said that Iran has 
traded over 110.3 million tons of non-
oil products worth $63.1 billion with 
other countries in the mentioned pe-
riod, IRIB reported.
According to the IRICA head, the 
weight of trade in the mentioned peri-
od also grew by 43.5 percent in com-
parison to the figure for the previous 
fiscal year.
The official put the eight-month non-
oil exports at 83.7 million tons valued 
at $31.1 billion, with a 42-percent rise 
in value and 10.5-percent growth in 
weight.
Mir-Ashrafi noted that petrochemical 
products accounted for 43 percent 
of the total value of the exports in the 
said time span, with 39.8 million tons 
worth $13.3 billion of the said prod-
ucts being exported to foreign mar-
kets.

He said major export destinations of 
the Iranian non-oil goods were China, 
Iraq, Turkey, the United Arab Emirates 
(UAE), and Afghanistan.
The official further announced that the 
Islamic Republic imported 26.5 million 
tons of non-oil commodities worth 
$32 billion in the first eight months 
of the present year, with a 38-percent 
growth in value and a 21-percent rise 
in weight year on year.
The United Arab Emirates was the top 
exporter to Iran in the said period, fol-
lowed by China, Turkey, Germany, and 
Switzerland, he stated.
According to the IRICA head, out of 
the total non-oil goods imported into 
the country in the first eight months 
of this year, 20.3 million tons worth 
$12.4 billion were basic goods, which 
accounted for 38 percent of the total 
value of the imports.
Mir-Ashrafi has previously announced 
that the value of Iran’s non-oil trade 
stood at $73 billion in the past Iranian 
calendar year.
He has put the weight of non-oil trade 
at 146.4 million tons and said that the 
figure shows a 25-million-ton annual 
decline, which is the result of sanc-

tions and coronavirus pandemic.
Iran’s non-oil export was 112 million 
tons valued at $34.5 billion, and that 
of import was 34.4 million tons worth 
$38.5 billion in the past year, the offi-
cial added.
Among the country’s non-oil export 
destinations, China was the first, with 
importing $8.9 billion worth of prod-
ucts, Iraq was the second with im-
porting $7.3 billion, the United Arab 
Emirates the third with importing 
$4.6 billion, Turkey the fourth with im-
porting $2.5 billion, and Afghanistan 
the fifth with importing $2.2 billion, 
Mir-Ashrafi announced, and named 
gasoline, natural gas, polyethylene, 
propane, and pistachio as Iran’s ma-
jor exported products during the past 
year.
He further named Iran’s top sources 
of non-oil imports in the said time, as 
China with exporting $9.7 billion worth 
of products to the Islamic Republic, 
the UAE with $9.6 billion, Turkey with 
$4.3 billion, India with $2.1 billion, and 
Germany with $1.8 billion, respective-
ly, and mentioned corn, cellphone, 
rice, oil meal, and oilseeds, wheat, and 
raw oil as the major imported items.

1. You need to have the ability to inno-
vate.
Agile leaders have a set of shared char-
acteristics: being extroverted, taking 
charge and challenging the status quo. 
Basically, it’s people who have been de-
scribed as “difficult to manage.” Being 
difficult doesn’t have to be a bad thing. 

It just means that certain people have 
their own way of doing things and are 
able to generate new ideas because they 
possess the ability to view issues from 
multiple angles.
Doing something the same way over 
and over and expecting the same re-
sults is the definition of insanity, so why 

not buck the trend?
2. You need to outperform challenges.
Entrepreneurs are constantly faced with 
a number of unfamiliar challenges that 
they must navigate through. As a result, 
they bring a number of learning experi-
ences that are unparalleled in the busi-
ness world, but in order to learn from 

those challenges, entrepreneurs must 
remain present and engaged.
Ambiguity can bring a lot of added 
stress, and entrepreneurs need to adapt 
quickly to perform at optimum levels. 
Again, agility plays a big role here.
If you’re unable to adapt and strategize 
to overcome your challenges, the odds 
will not be in your favor. To conquer 
those obstacles, you must have keen 
observation and data-processing skills 
as well as the ability to tackle (and 
adapt) to new situations that are re-
vealed through data.
3. You need to reflect on your experi-
ences and get feedback.
Agile leaders doesn’t just seek new and 
innovative experiences, they learn from 
them. Constant feedback, and process-
ing that feedback, is one way to remain 
engaged and seek more insight into 
potential shortcomings and blind spots. 
We all have our weaknesses. Pretend-
ing you don’t is a huge mistake and no 
entrepreneur should volunteer for that 
high-wire act. There’s a fine line be-
tween arrogance and confidence. Don’t 
be that person! Confidence will build 
your business. Arrogance will destroy 
it twice as fast. Never turn a deaf ear 
to what your customers or employees 
are telling you about your product or 

company.
Listening doesn’t mean agreeing with 
everything they say, but you must have 
a healthy sense of self-awareness if 
you’re going to remain in business for 
the long haul.
4. You need to take good risks.
Entrepreneurs are risk-takers by nature, 
and so are agile leaders. They are resil-
ient and calm in the eye of the storm. 
Entrepreneurs are constantly putting 
themselves out there, willing to try 
new things, taking progressive risks, 
as opposed to the thrill-seeking kind. 
Don’t take risks just for the heck of it. 
That’s reckless behavior that’ll get you 
nowhere fast. An agile leader takes on 
roles where success is not a guarantee 
and where failure is very much a possi-
bility. They are constantly thinking out-
side the box and always learning about 
new ways of doing business that’ll 
eventually lead to success. Not every 
career prepares you for life as an en-
trepreneur or a small-business owner. 
If you can’t stomach the roller coaster 
you’re about to ride, maybe you should 
reconsider getting on. But if you do, get 
ready to enjoy the ups and downs of be-
ing an entrepreneur. It’s a hell of a ride, 
one with high rewards if you can adapt 
and roll with the punches!

Entrepreneurs have a set of leadership skills that make them a little different from every other worker bee. They choose to walk down the road less traveled by breaking away from corporate America 
and venturing out on their own, bucking trends and at times, even breaking the rules. 
Thinking outside the box and forging your own path requires agility. Being an agile leader refers to remaining flexible, growing from your own mistakes and rising above the wide array of challenges 
you face. How can entrepreneurs become agile leaders? Here are the four abilities needed:

Tehran hosts 
Iran-Zimbabwe 
business forum

Iran and Zimbabwe explored ways 
of expanding economic cooper-
ation in a business forum held in 
Tehran on Sunday, IRIB reported. 
The forum was attended by senior 
officials from both sides including 
the Director-General of Interna-
tional Affairs at the Iranian Ministry 
of Labor, Cooperatives and Social 
Welfare Hamed Forouzan, and 
Zimbabwe’s Deputy Minister of 
Foreign Affairs and International 
Trade David Musabayana.
During the event, the two sides 
emphasized the expansion of rela-
tions in trade and economic fields 
with a focus on neutralizing the 
U.S. sanctions and preparing for 
the 9th meeting of the two coun-
tries’ Joint Economic Committee. 
Speaking in the meeting, Forouzan 
pointed to the long and deep po-
litical and economic cooperation 
between Iran and Zimbabwe and 
noted that Iran has always been a 
strong supporter of anti-colonial-
ism in African countries.
He placed special emphasis on 
the capacities and potentials of 
Iran’s Social Security Investment 
Company, affiliated with the Min-
istry of Labor and Cooperatives, 
and said that the presence of 
senior managers of the company 
in the joint meeting shows Iran’s 
serious determination to develop 
economic and trade cooperation 
with Zimbabwe in order to neutral-
ize oppressive sanctions imposed 
against both countries. The sub-
sidiaries of the Ministry of Labor, 
Cooperatives, and Social Welfare 
are ready to expand and develop 
their cooperation with Zimbabwe 
in the field of technical-engineering 
services, solar energy, pharmaceu-
tical, and petrochemical industries, 
Forouzan said. Musabayana, for 
his part, pointed to the serious will 
and interest of his country to in-
crease economic cooperation with 
Iran, and said, “Today’s meeting 
with the managers of the Social 
Security Investment Company and 
holding talks with them shows the 
Islamic Republic of Iran’s trust in 
Zimbabwe. We also are interested 
in cooperation of two countries of 
Iran and Zimbabwe in trade and 
economic relations.”

--------------------------------------------------------------------

TEDPIX drops 27,400 
points on Saturday
TEDPIX, the main index of 
Tehran Stock Exchange (TSE), 
lost 27,441 points to 1.366 
million on Saturday (the first 
day of Iranian calendar week).
As reported, over 4.904 billion 
securities worth 38.839 trillion 
rials (about $924.7 million) were 
traded at the TSE.The first mar-
ket’s index lost 21,135 points, 
and the second market’s index 
dropped 52,035 points.TEDPIX 
lost 16,000 points (1.1 percent) 
to 1.394 million in the past Ira-
nian calendar week (ended on 
Friday).During the past week, 
the indices of Isfahan Refining 
Company, Mobarakeh Steel 
Company, Social Security In-
vestment Company, and Barekat 
Pharmaceutical Group were the 
most widely followed ones.In a 
meeting with the representatives 
of over 30 major companies ac-
tive in the capital market, on 
November 1, to exchange ideas 
for resolving issues and devel-
oping the economy, Finance 
and Economic Affairs Minister 
Ehsan Khandouzi said his min-
istry plans to make the economy 
more predictable and eliminate 
pricing systems that are harm-
ful to the capital market and the 
stock exchange industry.

Some Abilities Required of Agile Leaders 

Nouri voted as Education Minister
 Majlis (The Iranian Parliament) gave the 
vote of confidence to Yousef Nouri, the 
proposed Education Minister on Sun-
day, November 28.
After hearing the report of the Education 
and Research Committee, the represent-
atives of the opposition and the pro-
ponents, as well as the defense of the 
proposed Minister of Education, finally, 
with 194 votes in favor, 57 against and 

17 abstentions from a total of 268 votes 
cast, they trusted Nouri to be the Minis-
ter of Education.
Nouri was the third minister nominated 
by the Raisi administration to take over 
the ministry of education.
Earlier, Hossein Baghgoli and Massoud 
Fayyazi had not been able to get a vote 
of confidence from the parliament to run 
for the Ministry of Education.
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Non-oil trade rises 40% in 8 months yr/yr
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Source: https://www.entrepreneur.com/article/248795

Head of the National Iranian Oil 
Company (NIOC) Mohsen Kho-
jasteh-Mehr has said his company 
is planning to boost the country’s oil 
production capacity to the pre-sanc-
tion levels or four million barrels by 
the end of the current Iranian calen-
dar year (March 20, 2022), Shana 
reported.
“Based on our plans, we need $90 
billion of investment in the oil sector, 
while $70 billion is also needed to 
develop gas fields,” Khojasteh-Mehr 
said in a press conference on Sat-
urday.
The official noted that the Oil Min-
istry has defined different invest-
ment packages and considered a 
big share of contribution for foreign 
investment.
“In this regard, we welcome foreign 
investment, but if it is not materi-
alized, we have other options and 
scenarios and we will not waste our 
time,” he said, adding that Iran has 
one of the safest energy supply cor-
ridors in the world and numerous 
negotiations have been held with 
foreign companies in this regard.
Khojasteh-Mehr further stated that 
considering the increase in the oil 
and gas production and the coun-
try’s refining capacity, NIOC is also 
planning to boost the oil and gas in-
dustry’s export capacity to reach 1.5 

times more than the pre-sanction 
levels over the next 10 years.
“The manpower working in the Ira-
nian oil industry’s upstream sector 
is among the world’s most qualified, 
and the geography of the oil indus-
try has enabled us to have energy 
security,” he stressed.
Elsewhere in his remarks, the NIOC 
head mentioned the country’s cur-
rent crude oil and gas condensate 
exports, saying: “Exports of crude 
oil and gas condensate have in-
creased and we are using all our 
capacities to maximize exports be-
cause the sustainability of crude oil 
exports is our policy.”
According to him, NIOC is looking 
for new and safe markets for ex-
ports to continue selling oil.
“The National Iranian Oil Company 
is one of the 10 largest companies 
in the world and we have a wealth of 
about 1,200 billion barrels of crude 
oil. Few countries in the world have 
this privilege, and we rank first in 
terms of oil and gas reserves,” the 
official stressed.
He pointed out that NIOC is current-
ly operating 400 oil and gas fields, 
adding: “We can extract 340 billion 
barrels of our current resources 
with basic and conventional meth-
ods and without the need for ad-
vanced technologies.”

Iran eyes boosting oil produc-
tion capacity to pre-sanction 

level by next March
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 از دولت قبل و قبل 
تراین قول داده شده 
بود که مشکل این 4 

استان یعنی اصفهان، 
یزد، چهارمحال و 

خوزستان حل شود 
ولی عملاً محقق 

نشد. به نظرمن آقای 
رئیسی به عنوان 

رئیس دولت باید یکی 
از الویتهایش برای 

اصفهان و سه استان 
دیگر، همین مساله 

می بود.

این عضو کمیســیون انــرژی مجلس 
شورای اسلامی صحبتهایش را اینگونه 
ادامه داد: همــه ایران از شــهروندان 
اصفهان و کشاورزانش حمایت می کنند 
زیرا آن ها به دنبال سهم و حق آبه از دست 
رفتشان هســتند. مردم مطالبه گری 
کردند. حقشان را خواستند. نباید بهانه 
به دست دشــمن بدهیم. نباید طوری 
مطالبه گری مردم را پاسخ بدهیم که آن 
طرفی ها بگویند در ایران اغتشاش شده 

و مردم ریخته اند وسط خیابان.
وی ادامه داد: مــردم روز اول که آمدند 
وسط زاینده رود راحت حرفشان را زدند 
با سرود جمهوری اســلامی هم شروع 
شد. خواسته هایشــان را گفتند. قبل از 
آن هم ویدیویی را دیده بودم که با وزیر 
نیروجلسه داشتند و خیلی خوب مطالبه 

گری انجام دادند.
از او پرسیدیم »کمیسیون انرژی مجلس 
یازدهم، به ســهم خود چه راهکاری را 
برای حل مشــکلات آبی اصفهان و سه 
استان دیگر پیشنهاد می دهد؟« پاسخ 
داد: این معضل راه دارد. باید بنشینیم 
سرمایه گذاران را جمع کنیم. نمی شود 
که مدام بگوئیم آب نداریم و مردم به جان 
هم بیفتند. آب داریم و باید درست برنامه 
ریزی کنیم و از این مسیرخارج نشویم و 

نگذاریم مردم به جــان هم بیفتند. آب 
نداریم درست؛ برنامه هم نداریم.

ســنگدوینی توضیح داد: کشــورهای 
حوزه های خلیج فارس را ببینید. این ها 
دارند آب را می برند، شــیرین می کنند 
برای آب شرب و کشاورزیشان. خب چرا 
ما انجام نمی دهیم؟ یکی از پروژه های 
بسیار مهم دریای خزر به خلیج فارس 
اســت. ما این همه آب درکشور داریم 
خب شیرین کنید تا مردم استفاده کنند.

عضو کمیسیون انرژی مجلس یازدهم 
به وعده هایی که پیش از این داده شده 
اشــاره کرد و گفت: از دولت قبل و قبل 
تراین قول داده شده بود که مشکل این 
4 استان یعنی اصفهان، یزد، چهارمحال 
و خوزستان حل شود ولی عملًا محقق 
نشد. به نظرمن آقای رئیسی به عنوان 
رئیس دولت باید یکی از الویتهایش برای 
اصفهان و سه استان دیگر، همین مساله 
می بود. وی ادامه داد: وقتی ده روز قبل 
وزیر دارد می رود اصفهان، یا باید پیش 

بینی می کردند که مردم جمع شوند یا 
پیش بینی نمی کردند. لذا باید درهمان 
جلسه دیدار وزیر با کشاورزان مساله را 
حل و فصل می کردند. وزیر باید همان 
روز با استاندار و مجمع نمایندگان چهار 
استان می نشست و به راهکاری درست 
و درمان می رسیدند. همان روز باید به 
کشاورزان می گفتند یا »فعلاً آب نداریم و 
دوسه سال فرصت بدهید تا مشکل را حل 
کنیم و خسارت شما را هم می دهیم« 
یا اینکه برای حــل آن تصمیمی قاطع 

می گرفتند.
این نماینده استان گلستان به اتفاقات 
اخیر پس از تجمع نیز اشاره کرد و اظهار 
داشت: چرا باید به اینجا کشیده شود؟ 
نباید آن مطالبه گری که زبان زد شده بود 
را به این مسیر می کشاندند. آن کشاورزی 
که می گوید قبلًا آب داشتیم کشاورزی 
می کردیم زندگیمان را می چرخاندیم 
رزق و روزی بچه هایمان از همین حاصل 
می شد، الان تکلیف چیست؟ ومردم هم 

از او حمایت می کنند، نباید جوابش به 
گونه ای جز به ملایمت باشد.

وی اضافه کرد: ضمناً از آقایان سوالی دارم 
»وقتی کشور آب دارد چرا برای باز کردن 
گره به وجود آمده کاری نمی کنید؟ چرا 
مردم را به جان هــم می اندازید؟« مگر 
یکی از معضلات ما خشکسالی نیست؟ 
خب با این روش حل شــدنی است چرا 
انجام نمی دهند؟ تا جایی که می توانیم 
باید مشکل مردم را حل کنیم نه اینکه 
برایشان معضل ســازی کنیم. تا مردم 
اعتماد کنند و دلسرد نشوند. قولی ندهیم 
که باعث بی اعتمادی مردم بشود و بیشتر 
عصبانی شوند. سنگدوینی خاطرنشان 
کرد: همین موضوع الان دارد دربعضی 
از اســتان های دیگر اتفاق می افتد. در 
همین استان های شمالی هم مردم آب 
شرب ندارند ومعترضند. دولت باید برود 
وسط مردم و مشکلاتشان را جویا شویم. 
حالا هم که خودشان آمده اند، حقشان 

رفتاری جز ملاطفت و نرمش نیست.

یک شهرساز و معمار با اشاره به شــهرهایی که حتی بعد 
از بمباران جنگ جهانی دوم از احیا و بازســازی آن ها قطع 
امید نشد، نادرستی استفاده از کلیدواژهٔ »فرسوده« را برای 

توصیف وضعیت بافت تاریخی اصفهان یادآور می شود.
محمود درویش، به ایسنا می گوید: بعد از جنگ جهانی دوم، 
بیشتر فضاهای شهری کشورهای اروپایی در اثر بمباران یا 
شعله افکن و لودر و بولدوزر، کاملاً تخریب شده بود به طوری 
که تصور پاکسازی و ساختن دوبارهٔ شهر غیر ممکن و غیر 

اقتصادی به نظر می رسید.
او ادامه می دهد: در چنین شرایطی برخی پیشنهاد می دادند 
که شــهر جدید، بیرون از فضای قدیمی آسیب دیدهٔ شهر 
ساخته شود، اما با وجود مشکلات و هزینه های بسیار آن هم 
در شرایط پس از جنگ، تصمیم به بازسازی و احیای آنچه از 

شهر باقی مانده بود گرفتند.
این شهرساز خاطرنشان می کند: با همهٔ این سختی ها آن ها 
هیچ گاه صفت »فرسوده« و »مخروبه« را به کار نبردند و برای 
حفظ هویت خود و تاریخشان، تصمیم گرفتند تن به سختی 

احیا و بازسازی بدهند.
درویش یادآور می شود که این مرمت و بازسازی در شهری 
مثل ورشو، ۳۰ سال طول کشــید، در دیگر کشورها نیز به 
همین ترتیب بود و چون ایــن فضاها زیر نظر متخصصان 
طراحی و اجرا شــد، اکنون ســند هویت کشورهایشان و 
جذابترین فضای شهری برای گردشگران است. او می گوید: 
متأسفانه بعد از گذشت حدود هشتاد سال از این تجربهٔ مدون 
و قابل مطالعه و دسترسی، هنوز بحث ما بر سر این است که 
بافت فرسوده و تاریخی چیست. این معمار تصریح می کند: 
اگر چه آثار شاخص معماری اصفهان مثل کاخ ها و پل ها و 
مساجد نیز زیر سایهٔ غفلت و بی توجهی دچار آسیب شده اند 
و در این شرایط، انتظاری از به سامانی بافت دردشت و مسجد 
جامع عتیق نمی توان داشت، اما لازم است مدام یادآور شویم 
که این فضاها، نه بناهایی فرسوده بلکه جواهراتی ذی قیمت 
هســتند که در اثر بی کفایتی، ناآگاهی و یا سودجویی، در 
خاک روبه ها رها شــده اند و خنک آن زرگــری که قدر زر 

می داند.

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان 
با اشاره به اینکه شهرداری و دیگر نهادهای مربوطه به تنهایی 
قادر به حل معضل کارتن خوابی نیستند، گفت: جمع آوری و 
ساماندهی کارتن خواب های سطح شهر با همکاری ۱۳ ارگان 

مُرتبط میسر است.
روح الله ابوطالبی در گفت و گو با ایرنا افــزود: اگر ۱۳ ارگان 
مرتبط با بحث کارتن خواب ها، همکاری لازم را با شهرداری 
و مراکز نگهداری موقت این افراد داشــته باشند و شهرداری 

را تنها نگذارند، در عمل وضعیت شهر نیز بهبود پیدا می کند.
وی ادامه داد: فرمانداری، سازمان بهزیستی، دادگستری، اداره 
کار و امور اجتماعی، سازمان فنی و حرفه ای، نیروی انتظامی، 
کمیته امداد، دانشگاه علوم پزشکی، سازمان برنامه و بودجه، 
صدا و سیما، اداره کل اتباع و امور خارجه، ستاد مبارزه با مواد 
مخدر و شــهرداری ارگان های دخیل در امــر جمع آوری و 

ساماندهی کارتن خواب ها هستند.
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان 
بیان کرد: همکاری نکردن دستگاه های متبوع دارای مأموریت 

قانونی که بــه وظایف خود عمل نمی کنند شــهر را مملو از 
دست فروشان، مُتکدیان، کارتن خواب ها و کودکان کار می کند. 
وی با بیان اینکه شــهرداری مصمم است کارتن خواب ها در 
هوای سرد زمستان در ســطح خیابان نباشند، تصریح کرد: 
با توجه به هزینه بالای نگهداری کارتن خواب ها، ۱۵۰ نفر از 
آنان تا پایان سال جاری توسط شهرداری اصفهان و با هزینه 
این ارگان جمع آوری و در مراکز ماده ۱۶ و یا کمپ های متولی 
این امر مستقر می شوند. ابوطالبی با اشاره به اینکه اغلب افراد 
کارتن خواب را معتادان تشکیل می دهند، خاطرنشان کرد: 
پس از جمع آوری ایــن افراد، از آنهــا آزمایش PCR گرفته 
شده و پس از استحمام و تعویض لباس به مدت یک هفته در 
مرکز غربالگری قرنطینه و درصورت نداشتن بیماری به کمپ 
منتقل خواهند شد.مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری 
شهرداری اصفهان یادآور شد: افراد معتاد پس از غربالگری، 
تفکیک و دسته بندی شده و بر اساس نوع ماده مخدر مصرفی 
به مراکز مختلف مربوطه مانند بهزیستی، ماده ۱۶ و شورای 

مواد مخدر ارجاع می شوند.

دریا وفایــی : »مطالبه گری حق آبه هــای اصفهان، 
نهضت به حقی است که تا هرزمان ادامه داشته باشد 
سایرهموطنان نیز از آن حمایت می کنند«. این صحبت 
رمضانعلی سنگدوینی نماینده استان گلستان، آق قلا 
و گرگان است که درگفتگو با ما مطرح کرد. به گفته او 
نباید صدای عدالت خواهی مردم از جمله شهروندان و 

کشاورزان اصفهان سرکوب شود.

06
اخبار اصفهان: آبفای اســتان اصفهان پس از ممیزی خارجی 
توسط شرکت »مؤدی اینترنشنال« موفق به دریافت گواهینامه 

سیستم مدیریت کیفیت ISO 9۰۰۱:2۰۱۵ شد.
معاون منابع انســانی و تحقیقات شــرکت آب و فاضلاب استان 
 ISO اصفهان گفت: پس از اســتقرار سیســتم مدیریت کیفیت
9۰۰۱:2۰۱۵ در ســتاد مرکزی، مناطق 2 و ۶ شــهر اصفهان و 
مناطق خودگردان برخوار، خمینی شــهر، نجــف آباد، لنجان، 

تصفیه خانه آب بابا شــیخعلی وتصفیه خانه فاضلاب شمال، این 
 گواهینامه با اعتبار ســه سال برای آبفای اســتان اصفهان صادر 

شد.
 ISO مجتبــی قبادیان در خصوص سیســتم مدیریــت کیفیت
9۰۰۱:2۰۱۵ افزود: این سیســتم شناخته شده ترین استاندارد 
مدیریتی در جهان اســت کــه در ســال 2۰۱۵ ویرایش جدید 
)پنجمین نســخه( آن توسط ســازمان بین المللی استانداردها 

ارائه شده است.
 9۰۰۱:2۰۱۵ ISO وی مبنای استقرار سیستم مدیریت کیفیت
را بر اساس استانداردهای بین المللی اعلام کرد و گفت: با اجرای 
این فرایند، توانایی ارائه خدمات مستمر به مشترکین به منظور 
افزایش رضایت مردم فراهم می شود چرا که هدف از اجرای این 
استاندارد بین المللی، یکســانی در ساختار سیستم های مختلف 

مدیریت کیفیت است.

 معاون منابع انسانی و تحقیقات 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:

آبفای اصفهان گواهینامه 
سیستم مدیریت کیفیت 

گرفت

معاون مسکن و ساختمان اداره کل 
راه و شهرسازی اســتان اصفهان 
گفت: به هنگام ثبت نام در سامانه 
طــرح نهضت ملی مســکن هیچ 
محدودیتی وجود ندارد اما پس از 
ثبت نام و در مرحله اســتعلامات 
تمامی موارد به صورت دقیق بررسی 
می شود. امیر زاغیان، معاون مسکن 
و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی 
استان اصفهان اظهار داشت: هدف 
اصلی طرح نهضت ملی مســکن 
خانه دار شدن مخاطبینی است که 
فاقد مسکن بوده و مالکیت شخصی 
ندارند و براین اســاس افرادی که 
متقاضی بهره مندی از مزایای این 
طرح هستند می بایست از شرایط 
لازم برخوردار باشــند.وی با بیان 
اینکه اولین شرط لازم برای تأیید 
متقاضیان، سبز بودن فرم ج است 
اذعان داشت: متقاضیان می بایست 
از تاریــخ 22/۱۱/۱۳۵۷ از هیــچ 
یک از امکانــات نهادهای عمومی 
غیردولتی مربوط به تأمین مسکن 
شــامل زمین، واحد مسکونی و یا 
تســهیلات یارانه ای خریــد و یا 
ساخت واحد مســکونی استفاده 

نکرده باشند.
زاغیان با اشاره به اینکه هر هم وطن 
ما می تواند فقط یکبار برای همیشه 
یکی از این امکانات را استفاده کند 
گفت: زمانی که واگذاری به شخصی 
انجام می شــود فرم ج متقاضی و 
همسرش قرمز می شــود لذا سبز 
بودن فرم ج هر دو آنان اهمیت دارد.

معاون مسکن و ساختمان اداره کل 
راه و شهرسازی اســتان اصفهان 
افزود: از دیگر شــرایط، متأهل و 
یا سرپرســت خانوار بودن، دارای 
حداقل ۵ ســال سابقه سکونت در 
پنج سال اخیر در شهر موردتقاضا 
و فاقــد زمین مســکونی یا واحد 

مسکونی بودن است.
وی بیان داشــت: استعلام فرم ج، 
مالکیت خصوصی و تســهیلات 
دولتی بصورت کاملًا سیســتمی 
و با ســامانه های مربوطــه انجام 
می پذیرد. زاغیان با بیان اینکه برای 
احراز پنج سال ســکونت در شهر 
مورد تقاضا، اجاره نامه ملاک عمل 
قرار نمی گیرد عنوان کرد: مدارک 
مورد نیاز برای احراز سکونت پنج 
ساله شامل مدارک مربوط به محل 
تولد متقاضی یا همسر یا فرزندان 
بالای ۵ سال، سابقه پرداخت بیمه 
برای متقاضی یا همســر، گواهی 
اشتغال به کار از دوایر دولتی برای 
متقاضی یا همسر و گواهی تحصیل 
فرزندان است. که در زمان تکمیل 
مدارک و مراجعه به دفاتر پیشخوان 

می بایست ارائه شود.
وی گفت به دلیل وجود شــرایط 
کرونایی و رفاه حــال متقاضیان، 
https:// برای ثبت نام در ســامانه

saman.mrud.ir/ نیازی به مراجعه 
به دستگاه اجرایی خاصی نیست و 
این اقدام به صورت اینترنتی قابل 

انجام است.

خبر اول

ISFAHAN
N E W S

معاون مسکن و ساختمان اداره کل 
راه و شهرسازی تشریح کرد:

 جزئیات ثبت نام
 طرح نهضت ملی 
مسکن در اصفهان

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: جا دارد در مدت مشخصی 
وعده های داده شده محقق شود تا اعتماد از دست رفته مردم به واسطه 
اینکه در سال های قبل اقدامی نمی شد یا اگر وعده ای داده می شد، عملی 
نمی شد بازیابی شــود، البته بدیهی است که مشکلات انباشته شده از 
سال ها مدیریت سوء در حوزه آبریز زاینده رود است. محمد نورصالحی 
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان در نوزدهمین جلسه علنی شورای 
اسلامی شهر اصفهان ضمن گرامیداشت یاد و خاطر شهدای جان برکف 
نیروی دریایی جمهوری اسلامی ایران، روز نیروی دریایی را نیز تبریک 
گفت و با توجه به در پیش داشتن سالروز شهادت شهید مدرس اظهار 
کرد: شهید مدرس، نمونه یک نماینده مردمی و انقلابی برای مردم بود 
که لازم است تمامی نمایندگان مردم از روش، منش، اخلاق و رفتار این 

شخصیت برجسته درس بگیرند.
وی افزود: بر این اساس و به واســطه نامگذاری دهم آذر ماه به نام روز 
مجلس، این روز را به همه نمایندگان مردم در خانه ملت تبریک گفته و 
نصرت الهی را برای گام برداشتن در مسیر مطالبات به حق مردم، آرزو 

می کنیم.
نورصالحی در ادامه به اتفاقات دو جمعه اخیر در ارتباط با مســأله آب 
در اصفهان نیز پرداخت و گفت: پــس از حضور نجیبانه، خردمندانه و 
مطالبه گرانه مردم در روز جمعه بیست و هشتم آبان ماه که مطالبات 
به حق خود را براســاس قانون از مدیران مطالبه کردند، این نوع بیان 
دغدغه مندی و مطالبه گری، تحسین همگان را در پی داشت، اما در روز 
جمعه ۵ آذرماه عده ای با ایجــاد رخنه در این حرکت عظیم و مردمی، 

حق طلبانه و نجیبانه سعی در بهره برداری از این حرکت داشتند.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه در پایان تجمع مردم 
در تاریخ بیستم و هشتم آبان ماه مشخصاً برای رفع معضلات و احقاق 
حقوق از طرف دولت وعده داده شد، مطرح کرد: از صدا و سیما و استاندار 
اصفهان و همه کســانی که با مدارا و هماهنگــی و همراهی با مردم و 
کشاورزان مطالبات مردم و کشاورزان را در دستورکار دولت قرار دادند، 
تشــکر می کنیم. وی در ادامه تأکید کرد: جا دارد در مدت مشخصی 
وعده های داده شده محقق شود تا اعتماد از دست رفته مردم به واسطه 
اینکه در سال های قبل اقدامی نمی شد یا اگر وعده ای داده می شد، عملی 
نمی شد بازیابی شــود، البته بدیهی است که مشکلات انباشته شده از 

سال ها مدیریت سوء در حوزه آبریز زاینده رود است.
نورصالحی در ادامه ابراز امیدواری کرد: همان طور که عموم مردم صف 
خود را از کسانی که می خواستند سوار بر موج مطالبات مردم شوند جدا 
کردند، همه مسؤولان دخیل از استاندار، رئیس جمهور و وزیر نیرو نیز 
باید در راستای پیگیری مطالبات پذیرفته شده و مصوب تلاش کنند و 
ستادی که تحت عنوان پایداری آب زاینده رود مطرح شد بتواند به نتایج 

خوبی برسد.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشــان کرد: مردم اصفهان 
چشم داشتی به حق و حقوق سایر استان ها نداشته و مخالفت و مقاومتی 
هم در این رابطه ندارند. وی در ادامه به تهیه طرح جامع شهر اصفهان 
اشــاره و بیان کرد: از حدود 2 الی ۳ ســال قبل تهیه طــرح جامع در 
دستورکار قرار گرفته است، نخســتین طرح جامع شهر اصفهان سال 

۱۳۶۷ تدوین شده و از آن موقع اصفهان طرح جامع نداشته است.
نورصالحی ادامه داد: در دوره گذشته مرحله اول این طرح یعنی گزاره 

شناخت آماده شد، اما اصل مرحله دوم است.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان افزود: اتفاقاً مقطع تاریخی خوبی 
برای تدوین این طرح انتخاب شــده است چراکه واقعیت های گذشته 
به خصوص مشکل آب، فرونشست زمین، محیط زیست و آلودگی هوا 
شاید به ما دیکته بکند که در آینده اصفهان باید به چه سمتی برود و آیا 
اصفهان امکان توسعه فضایی و افزایش جمعیت دارد و مهاجرت نخبگان 

به اصفهان به چه نحو باید باشد.
وی اضافه کرد: با توجه به اینکه اصفهان یکی از ۱۰ شهر تاریخی جهان 
محسوب می شود باید بر اســاس ظرفیت ها و قابلیت ها و آنچه که به 
عنوان یک شهر تاریخی و یک مادرشهر و شهر جهانی مطرح است، طرح 
جامع تهیه شود؛ توجه به گردشــگری، صنایع دانش بنیان که آب بر و 
آلوده کننده نباشند و ارزش افزوده بالا داشته باشند باید در طرح جامع 
شــهر اصفهان مدنظر قرار گیرد.نورصالحی در ادامه مطرح کرد: مرکز 
پژوهش های شورا، کمیسیون شهرسازی و معماری، معاونت شهرسازی 
و برنامه ریزی، وزارت راه و شهرسازی و اداره کل راه و شهرسازی استان 
نیز دست به دست هم دهند تا طرح جامع اجرایی و در خور شهر اصفهان 
و متناســب با محدودیت ها و ظرفیت ها آماده شود و راه توسعه کیفی 

آینده شهر فراهم شود.

  مبارزه با فساد از اهداف اصلی شهرداری جدید است
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با تأکید بر اینکه موضوع مبارزه با 
فساد جزو اهداف و شعارهای اصلی شورا و شهرداری جدید است، گفت: 
فساد ناشی از ناکارآمدی و پیچیدگی سیستم، عدم نظارت بر ساختار 
سیستم، عدم برخورد با مظاهر اولیه، بی تعهدی و بی مسؤولیتی برخی 
از مدیران و... بوده است، با اهتمام مدیریت شهری و کمک دستگاه های 
نظارتی و امنیتی به مبارزه با فساد برخواسته ایم. وی همچنین بیان کرد: 
بابت بروز چنین پدیده ای متأسف هستیم اما باید بگوییم علی رغم اینکه 
اکثر کارکنان شهرداری خدوم و سالم هستند اما هستند معدود افرادی 
که انجام امور مردم را در مسیر انحرافی قرار می دهند، ما با این روند مبارزه 
می کنیم تا مردم به بهبود اجرای امور مطمئن شوند. نورصالحی تصریح 
کرد: شهرسازی الکترونیک از جمله اقداماتی است که در راستای مبارزه 
با فساد انجام می شود، انجام غیرحضوری و برنامه دار و زمان دار اموری 
که شهرداری متکفل آن است از موضوعات اصلی مدنظر مدیریت جدید 

شهری است.

گفت و گو 

 رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

مشکلات حوضه آبریز زاینده رود 
حاصل انباشت سوءمدیریت است

اقتصاد استان

گفت و گوی اختصاصی با عضو کمیسیون انرژی مجلس درباره زاینده رود  

آب نداریم درست؛ برنامه هم نداریم

شــرکت فولاد مبارکه برای نخســتین دوره موفــق به اخذ 
گواهینامه ISO۱۰۰۱۵ ویرایش 2۰۱9)مدیریت شایســتگی 
و توسعه افراد( گردید. ممیزی خارجی سیستم های مدیریت 
یکپارچه در ســال ۱4۰۰ از ۸ آبان تا 2 آذرماه توســط ۷ نفر 
از ممیزین شــرکت SGS ســوئیس در ایران برگزار شــد. در 
این دوره، ۱۰ استاندارد شــامل ISO9۰۰۱:2۰۱۵ )مدیریت 
کیفیــت(، ISO۱4۰۰۱:2۰۱۵ )مدیریت محیط زیســت(، 
ISO4۵۰۰۱:2۰۱۸ )مدیریت ایمنی و بهداشــت شــغلی(، 
 ISO۱۰۰۰2:2۰۱۸ ،)مدیریت انــرژی( ISO۵۰۰۰۱:2۰۱۸
)مدیریت شکایت مشــتریان(، ISO۱۰۰۰4:2۰۱۸ )مدیریت 
رضایت مشــتریان(، ISO۳۱۰۰۰:2۰۱۸ )مدیریت ریسک(، 
 ISO۱۰۰۱۵:2۰۱9 مدیریت دانــش( و( ISO۳۰4۰۱:2۰۱۸
)مدیریت شایستگی و توسعه افراد( و ISO4۵۰۰۵:2۰2۰ )کار 
ایمن در زمان شروع کووید ۱9( به مدت 9۰ نفر-روز و طی 2۰2 

جلسه مورد بررسی و ممیزی قرار گرفت.
جلســه اختتامیه نیز با حضور محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه، اعضای کمیته عالی تحول و تیم ممیزی 
SGS به صورت آنلاین برگزار شد و در آن تیم ممیزی نقاط قوت، 

فرصت های بهبود و یافته های خود را تشریح کردند.
مدیریت تغییر، کلید تحول در کسب وکار

محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه، با اشاره به اهمیت 

بهبود در این شرکت، مدیریت تغییر را کلید تحول در کسب وکار 
اعلام کرد و از کلیه معاونان و مدیران خواست که این موضوع در 

تمامی فرایندها و فعالیت ها با جدیت پیاده سازی شود.
وی استفاده از پتانسیل مراکز دانش بنیان و دانشگاهی به منظور 
حل مشــکلات و توجه بیشــتر به پروژه های محیط زیستی را 

خط مشی شرکت به منظور ساخت آینده بهتر دانست.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه همچنین استفاده از سیستم 
مدیریت اقدام به منظور نظارت بر اجرای اقدامات را امری حیاتی 

در زمینه بهبود مستمر عنوان کرد.
در پایان پس از ارائه گزارش ممیزی و با توجه به یافته های آن، 
شــرکت SGS توصیه صدور مجدد و تمدیــد اعتبار برای ۱۰ 
گواهینامه را صادر کرد. گفتنی است شرکت فولاد مبارکه برای 
نخســتین دوره موفق به اخذ گواهینامه ISO۱۰۰۱۵ ویرایش 

2۰۱9)مدیریت شایستگی و توسعه افراد( گردید.
حســینیان به عنوان ســرممیز، ضمن تقدیر از همکاری کلیه 
کارکنان و مدیریت ارشد شــرکت، حوزه های تمرکز این دوره 
را اعلام و تیم ممیزی نیز گزارش های خود را براســاس آن ارائه 

کردند.
بازنگری، اجرا و آموزش دستورالعمل ها و گردشکارها، تعیین 
تکلیف اقدامات در سیســتم مدیریت اقدام، کنترل پروژه های 
بهبود یا اقدامات اصلاحی مرتبط با کیفیت محصول، اقدامات 
تعیین شــده برای کاهش مصرف انرژی، میزان تحقق اهداف و 
پروژه های زیست محیطی، اقدامات مرتبط با کاهش ریسک ها 
)ایمنی و بهداشت شغلی(، کنترل اقدامات اقتضایی و پیشگیرانه 
مرتبط با بیماری کووید ۱9 و برنامه ها و اقدامات تعریف شــده 
مرتبط با صرفه جویی در مصرف آب، حوزه های مورد تمرکز این 
دوره بوده است. یکی از موضوعات موردتوجه در این ممیزی، در 
نظر گرفتن موضوع »سیســتم مدیریت اقدام« به عنوان حوزه 
تمرکزِ واحد تضمین کیفیت با وجود جوانی و عدم بلوغ آن بود که 
ممیزین نیز به این موضوع اشاره داشته و آن را دارای نکات مثبت 
از دیدگاه بهبود مستمر در شرکت فولاد مبارکه تلقی کردند. بلوغ 
سازمان از دیدگاه مدیریت مصرف انرژی، فراترگذاشتن گام از 
برنامه ریزی های اولیه، رسیدن به بخش اجرا و کاهش انرژی در 

نواحی مختلف ازجمله موارد ذکرشده در جلسه اختتامیه بود.

مدیرعامل فولاد مبارکه مطرح کرد:

ساخت آینده ای بهتر در گرو استفاده از مراکز دانش بنیان و دانشگاهی

گلایه و هشدار تند یک شهرساز و معمار:

ما هنوز اندر خم واژهٔ »فرسوده« ایم!
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان:

ساماندهی کارتن خواب ها در گرو همکاری ۱۳ ارگان مُرتبط است



یک پروژه تــازه راه اندازی شــده به نــام »آور گــرو کوین« 
)EverGrow Coin( اخیــراً توجه کاربران بســیاری را به خود 

جلب کرده است. 
این پروژه ارز دیجیتال طی ۸ هفته پس از راه اندازی، نزدیک به 
۴۰ هزار فالوور در توییتر و بیش از ۱۰۵ هزار سرمایه گذار دارد.

آور گرو یک کوین ضد تورمی اســت – بســیار شــبیه به ارز 
دیجیتال ســیف مون )Safemoon( – به ایــن معنی که این 

رمزارز به گونه ای طراحی شده که در طول زمان کمیاب تر شود. 
با این حال، چند تفاوت عمده بین دو پروژه آور گرو و سیف مون 
وجود دارد. مهم تر از همه، در حالی که سیف مون پاداش ها را 
در قالب توکن اصلی اکوسیستم خود پرداخت می کند – که در 
حال حاضر نزدیک به ۸۰ درصد بــا بالاترین رکورد ماه آوریل 
خود فاصله دارد – آور گرو پاداش هــا را در قالب دلار بایننس 
)BUSD( می پــردازد – یک اســتیبل کوین تنظیم شــده که 
 ارزش آن به صورت یک به یک توســط دلار آمریکا پشتیبانی

 می شود.
 بر اســاس داده های موجود، پروژه آور گرو تنها در دو ماه اول، 
 ۲۷ میلیون دلار پاداش به سرمایه گذاران خود پرداخت کرده

 است.
عــاوه بــر ایــن، در بیــش از ۸ مــاه، ســیف مــون تنهــا 
 موفــق بــه راه انــدازی کیــف پــول خود شــده اســت –

 Trust( چیزی شبیه به کیف پول های موجود مانند تراست والت 
 Coin در حالی که آور گرو – )Metamask( و متامسک )Wallet
در حال توسعه مجموعه ای از پلتفرم ها و ابزارهای نوآورانه است 
که به طور خاص برای کمک مستقیم به ســرمایه گذاران این 
پروژه طراحی شده است. به همین دلیل است که پروژه آور گرو 
مورد استقبال کاربران بســیاری قرار گرفته است. باید منتظر 
ماند و دید که دســتاوردهای آور گرو کوین تا کجا ادامه پیدا 

خواهد کرد!
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اقتصاد نوین

»آور گرو کوین« چیست؟

شیبای جـدید!

جاستین ســان در ۱۰ جولای 
۱99۰، در سنگاپور به دنیا آمد. 
او تحصیــات خود را بــه پایان 
رساند و مدرک کارشناسی خود 
را در زمینــه تاریخ از دانشــگاه 
Реkіng دریافت کــرد. مدرک 
کارشناســی ارشــد خود را در 
Eаѕt Аѕіа Ѕtudу از دانشــگاه 
Реnnѕуlvаnіа در سال ۲۰۱3 
گرفت. در سال ۲۰۰9-۲۰۱۰، 
برای تحصیل در Libеrа Аrtѕ و 
 Ноng وارد دانشگاه ،Ѕсіеnсеѕ
Коng چین شــد. ســان در ۲۰ 
سالگی، خود سرمایه گذاری در 
ارزهای دیجیتال را آغاز کرد. او 
در ســال ۲۰۱۱، هزینه ۱ سال 
دانشــگاه خود را در بیت کوین، 
ســرمایه گذاری کــرد. همین 
سرمایه گذاری در سال ۲۰۱۴ به 

میلیون دلارها دلار تبدیل شد.
 Rіррlе سان فعالیت خود را در
Lаbѕ در Grеаtеr Сhіnа در 
ســال ۲۰۱3 آغاز کرد. و از سال 
۲۰۱۴ تا ۲۰۱6 به عنوان مدیر 
ارشد و مشاور فعالیت کرد. نام او 
 Fоrbеѕ پیش از 3۰ سالگی، در

Сhіnа ثبت شد. 

درآمد جاستین سان، 
خالق ترون، چقدر است؟

خبر ویژه
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شرکت امنیت ســایبری چک پوینت 
 )Check Point Research( ریســرچ
یک کمپین بزرگ فیشینگ موتورهای 
جستجو را شناســایی کرده که منجر 
به ســرقت حداقل نیم میلیون دلار ارز 

دیجیتال از کاربران شده است.
طبق گزارش ها، در این کمپین کاربران 
کیــف پول هــای رمــزارزی محبوبی 
همچــون متامســک )MetaMask( و 
Phantom( و همچنیــن،  فانتــوم )
پلتفرم هــای معاماتی شناخته شــده 
 )PancakeSwap( مانند پنکیک سواپ
و یونی ســواپ )Uniswap(، هدف قرار 

گرفته اند.
در همین راســتا، چک پوینت ریسرچ 
می گوید: در آخر هفته گذشــته، چک 
پوینت ریســرچ با صدها حادثه مواجه 
شد که در آن، ســرمایه گذاران رمزارز 
هنگام تاش برای دانلود و نصب کیف 
پول های رمزارزی معــروف یا مبادله 
ارزهای دیجیتال خــود در پلتفرم های 
معاماتی رمزارزی مانند پنکیک سواپ 
یا یونی ســواپ، پول خود را از دســت 
دادند. به گفته چک پوینت ریســرچ، 
در این کمپین کاهبــرداران تقریباً به 
طور کامل وبسایت های قانونی را جعل 
کرده اند: محققان ما چندین وبســایت 
فیشینگ را شناسایی کردند که بسیار 

شبیه به وبسایت اصلی هستند.
به گزارش این شرکت امنیت سایبری، 
برای دامنه کیف پول فانتوم، کاربران با 
phanton.« دامنه های فیشینگ مانند

app« یا »phantonn.app« روبرو بودند 

که بسیار شــبیه به دامنه رسمی این 
 »phantom.app« کیف پول به آدرس
است. همین تاکتیک در مورد کیف پول 
متامسک نیز صدق می کرد و دامنه هایی 
 »MètaMask« جعلی و تقلبی ماننــد
از طریق کمپین هــای تبلیغاتی گوگل 
نشان داده می شــد. در مورد کیف پول 
متامسک، کاهبرداران همچنین سعی 
در سرقت کلیدهای خصوصی کاربران 
برای دسترســی به دارایی موجود در 

کیف پول آنها داشتند.
چک پوینت ریســرچ توضیح می دهد: 
آن چــه ایــن کمپیــن فیشــینگ را 

منحصربه فرد می کند، این واقعیت است 
که کاهبرداران لینک های فیشــینگ 
را مانند کاهبرداری های فیشــینگ 
سنتی از طریق ایمیل ارسال نمی کنند. 
در عوض، آن ها از کمپین های تبلیغاتی 
گــوگل اســتفاده می کنند تــا وقتی 
کســی یک کلمه کلیدی را جســتجو 
می کنــد، وبســایت های فیشــینگ 
آن هــا قبل از وبســایت اصلــی ظاهر 
شــوند. اما کاربران بــرای محافظت از 
دارایی های رمزارزی خود در برابر چنین 
 حماتی، چــه کاری می توانند انجام 

دهند؟

به گفته چک پوینت ریســرچ، کاربران 
باید قبل از هر چیز، آدرس وبسایت را 
به دقت و چندین بار بررســی کرده و 
از رســمی و قانونی بودن آن اطمینان 
حاصل کنند. این شــرکت امنیتی به 
کاربــران توصیه می کند تــا از کلیک 
کردن بــر روی تبلیغات خــودداری 
کنند و فقط از URL های مســتقیم و 
شناخته شده اســتفاده کنند. محققان 
چک پوینت ریســرچ در نهایت تأکید 
می کنند که کاربران هرگز نباید عبارت 
عبور خود را در چنین برنامه هایی وارد 

کنند.

سرقت نیم میلیون دلار با کیف پول های جعلی!

فعالان اقتصاد دیجیتال هوشیار باشند
چه کنیم؟ بخریم یا بفروشیم؟

آخرین تحلیل ها از وضعیت قیمت بیت کوین!
بیت کوین همچنان برای دارندگان باتجربه جذاب است، با وجود اینکه سرمایه گذاران 
اکنون در نقطه ای بین اعتماد و اضطراب قرار دارد. بیت کوین امروز یعنی ۲۸ نوامبر حدود 
قیمت ۵۴۰۰۰ دلار در نوسان بود و بسته شدن کندل هفته پیش رو نشانه هایی از رسیدن 
به پایین ترین سطح دو ماهه اخیر را نشان می دهد. خریداران بیت کوین مشتاق قیمت 
۵3۰۰۰ دلار هستند. داده های Cointelegraph Markets Pro و TradingView پس از 
کندل قرمز 6۰۰۰ دلاری روز جمعه، ۲۴ ساعت آرام را برای بیت کوین نشان می دهند.

bitcoin holders eager to buy
اگر چه بیت کوین تا روز یکشــنبه آرام بود، اما با این وجود در بازهٔ زمانی هفتگی به زیر 

منطقه حمایتی سقوط کرد و رکورد پایین ترین سطح پایان هفته از اواخر سپتامبر را زد.
البته این رخدادهای قیمتی هنوز برای منصرف کردن گاوها کافی نبود، زیرا از واحدهای 
تجاری گرفته تا بعضی دولت ها بیت کوین را با حجم بالا در زمان افت قیمت می خریدند. 
روز یکشنبه، الکس ماشینسکی، بنیان گذار و مدیر عامل پلتفرم وام دهی کریپتو سلسیوس، 

تأیید کرد که به میزان بیت کوین و اتریوم خود اضافه کرده است.
او به دنبال کنندگان توییتر گفت: من تقریباً ۱۰ میلیون دلار بیت کوین و اتریوم در سطوح 
فعلی خریدم تا به کیف پول خود اضافه کنم. ممکن است شاهد یک تست مجدد قیمت ۵3 
هزار دلاری برای بیت کوین و ۴ هزار دلاری برای اتریوم باشیم، اما این ها باید کوتاه مدت 
باشند و از اینجا به ۷۰ هزار دلار حرکت می کنیم. ماشینسکی اضافه کرد که در صورتی 
که قیمت بیت کوین به زیر ۵۰۰۰۰ دلار برسد، ۵۰ درصد از آخرین خریدهای خود را 
خواهد فروخت. داده های دیگری که توسط تحلیلگر Willy Woo گردآوری شده نیز عاقه 
به خرید بیت کوین در سطوح فعلی قیمت را تقویت می کند. حتی بدون احتساب شرکت ها 
و صندوق های بورسی، خریداران با حجم بالا برخاف جو پس از افت قیمت در این هفته 
مشهود هستند.کوین تلگراف گزارش داد، بحبوحه ابهامات مداوم در مورد آخرین نوع 
ویروس کرونا، باعث شد که احساسات بازار ارزهای دیجیتال و سنتی بسیار سرد شود و 
شاخص ترس و طمع کریپتو به قلمرو “ترس شدید” بازگردد. بنابراین، آلت کوین های اصلی 
با نزدیک شدن به پایان هفته، هیچ نشانه ای از بازگشت را نشان ندادند، ده ارز دیجیتال برتر 

از نظر ارزش بازار در بازه های زمانی هفتگی کاماً قرمز هستند.

خبر اول
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رییس کمیته سلامت دیجیتال 
معاونت تحقیقــات و فناوری 
وزارت بهداشت گفت: طرح ها و 
ایده های کاربردی مخترعان در 
زمینه هوش مصنوعی را مورد 

حمایت قرار می دهیم.
به گزارش ایســنا، دکتر علی 
علیزاده اظهار کرد: هم اکنون 
ما در حوزه معاونت تحقیقات 
و فناوری وزارت بهداشــت در 
حوزه فنــاوری و دفتر فناوری، 
کمیته ای تحت عنوان »سلامت 
دیجیتال« داریم. در این کمیته 
متخصصانی از بخش خصوصی 
نیز حضور دارند. درخواســت 
طرح های کاربردی مخترعان 
و ایده پردازان در زمینه هوش 
مصنوعــی در این کمیته ثبت 
و بررسی می شــود و در نهایت 
این طرح هــا و ایده ها بنابر نوع 
ثبــت درخواســت کنندگان 
مورد حمایت قــرار می گیرند. 
وی به نحــوه حمایــت از این 
طرح ها اشــاره کــرد و افزود: 
ابتدا درخواست کنندگان این 
طرح ها و ایده هــای کاربردی 
توسط متخصصان و کارشناسان 
این کمیته مــورد راهنمایی و 
مشاوره قرار می گیرند. سپس 
اگر نیاز به استقرار داشته باشند، 
در مراکز رشــد مستقر شده یا 
بــه شــتاب دهنده ها معرفی 

می شوند.
علیزاده گفت: در این مســیر 
یک منتورشــیپی )مربیگری( 
برای توسعه این طرح ها ایجاد 
می شــود. ایــن افــراد امکان 
دارد نیاز به یک ســری داده ها، 
اطلاعات یا بحث های کســب 
و کار داشته باشند. یک بخش 
هم ممکن است به نیاز مالی یا 
برقراری ارتباط بــا حوزه های 
درمانــی دیگر مرتبط باشــد. 
بنابراین ما با همــکاری دیگر 
معاونت های تخصصی وزارت 
بهداشــت شــرایط مناسبی 
برای فعالیت ایــن افراد فراهم 
می کنیم. رییس کمیته سلامت 
دیجیتال معاونت تحقیقات و 
فناوری وزارت بهداشت با تاکید 
بر نقش دولت جدید در زمینه 
توسعه هوش مصنوعی اظهار 
کرد: هم اکنــون دولت جدید 
می تواند با کمک و حمایت ویژه 
از محققان و در دســترس قرار 
دادن امکانات و لوازم مورد نیاز 
این بخش، مقدمات توســعه 
هوش مصنوعی در کشــور را 
فراهــم کند. وی یادآور شــد: 
به نظر می رسد، شــاید دولت 
با ایجاد یک ســتاد ویژه یا یک 
حوزه متمرکز در معاونت علمی 
و فناوری ریاســت جمهوری 
یا حوزه هــای مرتبط بتواند به 
طور ویژه از محققان این حوزه 
حمایت کند. این امر موجبات 
تســریع این موضوع را فراهم 

خواهد کرد.

   کمک های مجلس
به نقل از وبدا، علیزاده تصریح 
کرد: همچنین مجلس شورای 
اسلامی نیز می تواند با تصویب 
و وضع قوانیــن و قواعد خاص 
کمک بسیار ویژه ای در زمینه 
توســعه هوش فناوری داشته 

باشد.

»اینماد« بالاخره آری یا نه؟»اینماد« بالاخره آری یا نه؟

همه کسبه اینترنتی چشم به راه!همه کسبه اینترنتی چشم به راه!

گوگل تصمیم دارد محدودیت های بیشــتری بر موارد اســتفاده از داده های مرورگر کروم خود اعمال کند. هدف از این اقدام 
برطرف کردن نگرانی هایی اســت که رگولاتور رقابت انگلیس درباره طرح ممنوعیت کوکی های طرف ثالث مطرح کرده است. 
تبلیغ کنندگان با اســتفاده از این کوکی ها کاربران را ردیابی می کنند. اداره رقابت و بازارهای انگلیس )CMA( مشغول بررسی 
طرح گوگل برای قطع پشتیبانی از برخی کوکی های کروم است زیرا نگران آن است که رقابت در بازار تبلیغات دیجیتال را مختل 
کند. این طرح گوگل »Privacy Sandbox« نام دارد. گوگل پیش از این اعلام کرده بود کاربرانش هنگام جستجو در وب خواهان 
حفاظت بیشتری از حریم خصوصی شان هستند و نمی خواهند در سراسر سایت ها ردیابی شوند. دیگر شرکت های فعال در بازار 
جهانی تبلیغات دیجیتال اعلام کرده اند حذف کوکی ها در مشهورترین مرورگر جهان توانایی آنها برای جمع آوری اطلاعات جهت 
شخصی سازی تبلیغات را محدود می کند و در نتیجه آنها بیش از پیش به مخزن داده های کاربران گوگل وابسته می شوند. گوگل 
در اوایل ســال جاری توافق کرد این طرح را بدون تأیید CMA اجرا نکند و علاوه بر آن تغییراتی که با توافق رگولاتور انگلیسی 
تأیید شده، به طور جهانی اجرا خواهد شد. اداره رقابت و بازارهای انگلیس نیز اعلام کرد در ۱۷ دسامبر جلسه برای مشاوره درباره 

تعهدات جدید برگزار می کند.

درباره ممنوعیت کوکی های کروم بیشتر بدانید؛

تلاش گوگل برای جلب رضایت رگولاتور رقابت انگلیس

فناوری
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رییس کمیته سلامت 
دیجیتال معاونت تحقیقات و 

فناوری وزارت بهداشت:

طرح های کاربردی 
هوش مصنوعی را 
الزام به دریافــت »اینماد« این روزها به دغدغه جدید برای کســب و کارها حمایت می کنیم

تبدیل شده است؛ در حالی که برخی آن را در جهت حمایت از مشاغل آنلاین 
می دانند، اما شــماری از فعالان اقتصادی می گویند که این طرح، سدی در 
پیش روی استارتاپ های نوپا اســت، زیرا آنها را با تعداد زیادی از سازمان ها 
درگیر می کند. همه کسب وکارهای اینترنتی از سوم آذرماه ملزم شده اند برای 

دریافت درگاه پرداخت، اینماد داشته باشند.
اینماد )E-Namad( یا نماد اعتماد الکترونیکی، یک نماد است که از طرف 
مرکز توسعه تجارت الکترونیک به وب سایتی ها داده می شود که دارای ضوابط 

مشخص و از پیش تعیین شده ای باشند.
الزام قانونی که ضمانــت اجرایی آن در آیین نامه اجرایــی »قانون مبارزه با 
پول شویی و قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مؤدیان« به صورت منوط 
شــدن ارائه درگاه پرداخت اینترنتی به داشــتن اینماد بیان شده است، از 
سال ۱۳۹۸ در مورد شــرکت های خدمات پرداخت )PSP( اجرایی شد اما 
در مورد شرکت های پرداخت یار با توجه به وجود برخی پیش نیازها و ایجاد 
زیرساخت های لازم، از اواخر سال گذشــته در دستور کار بانک مرکزی قرار 
گرفت و بعد از برگزاری جلسات توجیهی متعدد با شرکت های پرداخت یار 
و فعالان اقتصادی این حوزه، از مردادماه امسال توسط شاپرک ابلاغ و بعد از 

تمدیدهای مختلف از آذرماه اجرایی شده است.
مدیر اجرایی نماد اعتماد الکترونیکی: دریافت اینماد سیستمی، غیرحضوری 

و ظرف چند ساعت انجام می شود.
»فردوس حاتمی« مدیر اجرایی سامانه نماد اعتماد الکترونیکی به ایرنا درباره 
گلایه ای که صاحبان کسب و کار اینترنتی به شیوه سنتی اعطای مجوز دارند 
و آن را به عنوان چالش جدی بر سر راه توسعه کسب وکارها می دانند، گفت: 
روشی که اینماد در احراز اطلاعات به کار می گیرد کاملًا الکترونیکی است و 
احرازها به صورت سیستمی انجام می شود. وی با تأکید بر یکی از نکته قوت 
اعطای مجوز اینماد، منطبق بودن آن بر اساس دســتاوردهای پژوهشی و 
مطالعات مرتبط با مقوله اعتمادسازی یا تراست سیل )Trust Seal( در جهان 
است، افزود: بحث اعتمادسازی، مفهوم جاافتاده ای در اکثر کشورها است و 
با اظهارات کسب و کارها که از آن به عنوان بازدارنده یاد می کنند در تناقض 
است. مدیر اجرایی نماد الکترونیکی خاطرنشان کرد: اعطای اینماد به صورت 
کاملًا الکترونیکی، بدون نیاز به مراجعــه فیزیکی و در مدت زمان کمتر از ۲ 
ساعت انجام می شــود. صدور این نماد، ۶ مرحله دارد. در گام نخست احراز 
اطلاعات هویتی )حقیقی/ حقوقی( و تماس با فرد است. گام بعدی افزودن 

دامنه کسب و کار و کنترل دسترسی فنی است که پیچیدگی خاصی ندارد.
حاتمی تأکید کــرد: افراد در گام بعــدی باید گــروه کالا/ خدمتی که ارائه 
می دهند را انتخاب کنند تا مشخص شود کسب و کار در چه حوزه ای فعالیت 
می کند. در این مرحله، تنها فعالیت های پر ریسک مانند فعالیت های مالی یا 
فعالیت هایی که به نحوی با سلامت افراد در ارتباط است، الزام به ارائه مجوز 
دارند. مشخص شدن حیطه فعالیت کسب و کار از این جهت اهمیت دارد که 
اگر در دسته کسب و کارهای پر ریسک مانند فروش مکمل قرار بگیرد، باید 
پیش از اعطای نماد، ارزیابی کارشناسی روی وب سایت فروشگاه انجام شود.

وی افزود: مجوزهای مورد نیاز برای کســب و کارهای پر ریســک بر اساس 
قوانین کشور و الزامات دستگاه های مجوز دهنده تعیین شده اند و مرکز توسعه 
تجارت الکترونیکی، نقشی در حذف یا تغییر آنها ندارد. گام های بعدی احراز 
قانونمندی کسب و کار، تائید تعهدنامه و پرداخت تعرفه است. اکنون تعدادی 
از مجوزها از طریق وب سرویس استعلام می شوند و این امر موجب تسریع 

مراحل ارزیابی قانونمندی کسب و کار است.
وی اظهار داشــت: از جمله تغییرات مناســبی که در اعطای مجوز اینماد 
انجام شــده، تغییر رویه از نظارت پیشــینی به نظارت پسینی است. فرض 

کالا/خدمــات کم کنید فعالیت کســب و کار در گروه 
دستی یا پوشاک ریسک، نظیر فعالیت فروش صنایع 
تیک باشد. این کسب و کارها به صورت  سیســتما
برخی کسب و اینماد خــود را دریافت می کنند. 

کارها، گروه کالا خدمت خود را درست اظهار نمی کنند 
که در نظارت پسینی به آنها تذکر داده می شود که گروه 

مورد نظر را اصلاح کنند.
فعالان حوزه کســب و کارهای اینترنتی انتقاد دیگری نیز نسبت به الزام به 
دریافت اینماد دارند؛ این که اگر کسب و کاری اینماد را دریافت کند اما ۲ ماه 
بعد تصمیم بگیرد آن را عوض کند، دوباره باید مسیر دریافت اینماد را طی 
کند. این مسئله کسب و کار را به سختی می اندازد. حاتمی در این باره گفت: 
این مسئله در دستورالعمل اعطای نماد اعتماد الکترونیکی، پیش بینی شده 
است. حاتمی درباره شیوه نظارت بر کسب و کارها گفت: نظارت بر فعالیت 

کسب و کارها به صورت نظارت دوره ای و مردمی است.
وی تصریح کرد: فعالیت هایی که ریسک بالای جانی و مالی دارند پر ریسک 
محسوب می شوند و باید نظارت زیادی روی آن ها انجام شود. مثلًا فعالیت های 
مرتبط با بورس، بیمه، جمع سپاری مالی و کسب و کارهایی که وصول قبوض 

را انجام می دهند جزو کارهای پر ریسک به حساب می آیند.
حاتمی افزود: طبق آیین نامه اجرایی ماده ۱۴ قانون مبارزه با پول شویی، ارائه 
دهندگان خدمات پرداخت مکلف هستند قبل از این که خدمات درگاه را به 

سایت بدهند، از داشتن اینماد اطمینان حاصل کنند.
مدیر اجرایی ســامانه نماد اعتماد الکترونیکی با این توضیح در ادامه گفت: 
مرکز توســعه تجارت الکترونیکی، در این بین به فکر کســب و کار کوچک 
خانگی که نمی داند فعالیتی که به آن ورود کــرده، دوام می آورد یا نه بوده 
است. برای آنها تسهیلات ویژه ای در قالب مدل جعبه شنی )سند باکس( در 
نظر گرفته ایم. برای آنها شرایطی مهیا است تا بتوانند اینماد بدون ستاره یا 
خاکستری دریافت کنند. فرآیند ساده شده نماد اعتماد الکترونیکی در قالب 
»اینماد بدون ستاره« صرفاً با احراز هویت و دامنه، طراحی و پیاده سازی شده 
است و کســب و کارهای خرد می توانند در عرض چند دقیقه پس از احراز 

هویت و انتخاب گروه کالا خدمت، اینماد بدون ستاره دریافت کنند.
وی با بیان این که تمام کسب و کارهای اینترنتی برای دریافت درگاه پرداخت، 
لازم است اینماد داشته باشند، افزود: این کسب و کارها محدودیت تراکنش 
دارند. به این معنی که تعداد تراکنش های آنها کمتر از ۵۰ عدد و مجموع مبلغ 

تراکنش های آنها کمتر از ۵۰ میلیون تومان در ماه است.
رئیس انجمن بلاک چین ایران: روش های سنتی دیگر جواب نمی دهد. »مدیر 
عامل انجمن بلاکچین ایران«، معتقد است از آن جایی که یکی از مهم ترین 
قسمت های اقتصاد دیجیتال، اکنون تجارت الکترونیکی است، باید به مواردی 

که به آن مربوط است، توجه ویژه کرد.
»عباس آشتیانی« به ایرنا گفت: کشور ما تلاش کرد با تدوین قانون تجارت 
الکترونیک و پدید آوردن نظارت هایی بر این حوزه مانند »اینماد« ذیل وزارت 
صنعت، معدن و تجارت، حوزه تجارت الکترونیکی کشور را تنظیم گری کند. 
وی تصریح کرد: این مفهوم برای زمان خود بسیار خوب و به جا بود و نمی توان 
از این موضوع مهم چشم پوشی کرد اما در دنیای امروز، »اینماد« کارایی خود 

را از دست داده است.
مدیر عامل انجمن بلاکچین ایــران اضافه کرد: دلیل از بیــن رفتن کاربرد 
»اینماد« این اســت که اکنون حوزه اقتصاد دیجیتال بخش بزرگی از تولید 
ناخالص داخلی )GDP( هر کشــوری را تشــکیل به خود اختصاص داده و 
مفاهیم تجارت الکترونیک و اقتصاد دیجیتال نیز بسیار متغیر و متنوع شدند، 
به دلیل همین تنوع و پیشرفتی که هر روز حاصل می شود، نمی توان با متر 
قدیمی و روش های سنتی مجوز محورانه ای مانند »اینماد« برای این حوزه 
تصمیم گیری کرد. اکنون مجوزهایی از این دســت، نه تنها یک ابزار برای 
تنظیم گری محسوب نمی شوند بلکه خودشان جزو موانع به حساب می آیند. 
پیشنهاد انجمن فناوران و زنجیره بلوکی این است که به جای رویکرد انفعالی 
و مجوز محورانه مانند اینماد، از رویکردهای فناورانه کشورهای دیگر استفاده 

کنیم.
وی افزود: ما باید نــوآوری در حوزه های فناورانه را مــورد توجه قرار دهیم. 
درست نیست که با متر ســنتی در این حوزه فعالیت کنیم، 
چرا که این کار باعث می شود زمان زیادی صرف کنیم و 
فرصت طلایی رشد و توسعه فناوری و نوآوری را به طور 
کامل از دســت بدهیم یا تاریخ انقضــای آن فناوری و 
نوآوری در جهان از برود. به همیــن دلیل نمی توانیم 
انتظار داشــته باشیم که کشور 
ما سهم بسزا و خوبی در این 

زمینه داشته باشد.
آشــتیانی تصریــح کرد: 
دغدغــه رگولاتــور بــرای 
تنظیم گــری خــوب اســت، 
امــا بــرای ویژگی هــای امروزه 

فناوری های نوین و اقتصاد دیجیتال، آن پارامترهای اندازه گیری و روش های 
سنتی مجوز محورانه، دیگر به هیچ عنوان، کاربرد قدیم خود را ندارند. بلکه 
باعث کشته شدن خلاقیت و نوآوری می شوند و گاهی اوقات زمینه ای فراهم 

می شود که استعدادهای حوزه فناوری جذب کشورهای دیگر شوند.
وی تأکید کرد: ایران در سال ۱۳۹۷ جایگاه بسیار مناسبی در حوزه اقتصاد 
دیجیتال در منطقه داشت اما متأســفانه در دوران کرونا و سال به سال این 

جایگاه تحلیل رفت.
وی بابیان این که اســتفاده از رویکردهای خودتنظیم گرانه باعث می شــود 
جایگاه رگولاتور، قانون گذار و نهادهای ناظر تقویت شــود، درباره روش این 
کار گفت: در روش خودتنظیم گرانه، کسب و کار به جای دریافت مجوز باید 
یکسری الزامات )احراز هویت، سقف واریز و برداشت، رعایت قوانین مبارزه 
با پول شویی( که توسط قانون گذار مشخص شــده را رعایت کند تا مجاز به 
فعالیت شود، در نظارت این چنینی، کسب و کار تنها زمانی مجاز به فعالیت 
است که قوانین مدنظر قانون گذار را رعایت کرده باشد. بعد از آن نیز نهادهای 
نظارتی با توسعه ابزارهای نظارتی که اصطلاحاً به آن رگولاتوری تکنولوژی 
)رک تک( نیز می گوینــد، می تواننــد اطمینان حاصل کننــد که قوانین 

به درستی پیاده سازی شده اند.
عضو هیات مدیــره اتحادیه کســب و کارهای مجازی به ایرنــا درباره الزام 
دریافت اینماد برای پذیرندگان پرداخت یارانه ها، گفت: نظر ما این است که 
پذیرندگان پرداخت یارها باید طبقه بندی شوند تا به این واسطه یک کسب 
و کار خرد و خانگی با حجم انــدک تراکنش در ماه برای مدت زمان خاص با 

میزان تراکنش مشخص شده، اجازه فعالیت بدون نماد را داشته باشند.
رضا الفت نســب گفت: مثلًا اســتارتاپی که به تازگی کار خود را آغاز کرده، 
نمی داند در آینده چه چیزی انتظارش را می کشد. ممکن است پس از چند 
ماه تصمیم بگیرد مدل کاری خود را تغییر دهد. در این صورت باید دوباره از 
ابتدا برای دریافت نماد اقدام کند، شیوه طبقه بندی مطلوب برای دریافت نماد 
این است که مثلًا کسب و کاری که در یک ماه ۳۰ میلیون تومان تراکنش دارد 
بتواند یک تا ۲ سال بدون نیاز به دریافت نماد، فعالیت کند. البته باید کارهای 

قانونی برای آغاز فعالیت را انجام دهد.
عضو هیات مدیره اتحادیه کسب و کارهای مجازی تأکید کرد: به این ترتیب 
اگر میزان تراکنش کسب و کار به بیشتر از ۳۰ میلیون تومان در ماه رسید، 
از مرکز توسعه تجارت الکترونیکی، درخواست نماد کند. حتی بهتر است در 
این مرحله نیز برای کســب و کار، حجم تراکنش ماهیانه در نظر بگیریم که 
اگر بیشتر از میزان مقرر شد آن زمان کسب و کار برای جواز کسب، اقدام کند. 
الفت نسب بابیان این که این فرمول می تواند کمک مناسبی به کسب و کارها 
کند، تأکید کرد: پیشنهاد طبقه بندی کسب و کارها به دلیل ضعف هایی است 
که در اعطای نماد وجود دارد. به طور کلی، هر کجا دستگاه اجرایی ورود کند 
موانعی را به وجود می آورد و نمی تواند مانند بخش خصوصی سرویس خوبی 
ارائه دهد. تجربه نشــان داده، هر کجا که اجبار بگذاریم، کار به خوبی پیش 

نخواهد رفت. اجبار مانع پیشرفت کسب و کار می شود.
وی خاطرنشــان کرد: برخی اعتقاد دارند که دریافت نماد در کم ترین زمان 
ممکن انجام می شــود، در حالی که بحث ما اصلًا زمان بر بودن این مســئله 
نیست. بحث چیزی دیگری است؛ کسب و کار خرد و استارتاپی که در ابتدای 
راه است گرفتن نماد به این دلیل مشکل ایجاد می کند که او را با تعداد زیادی 

از سازمان ها درگیر می کند.
الفت نسب با مثالی این نکته را توضیح داد: به طور مثال نماد الکترونیکی، پنلی 
را به سازمان غذا و دارو داده است که کارشناسی بر آن نظارت می کند. ممکن 
است این کارشناس به علت اشراف نداشتن به موضوع قضاوت اشتباه کند. 
اکنون پرونده هایی را داریم که نماد یک کسب و کار ۱۰ ماه لغو شده است و 

متأسفانه کسی پاسخگو نیست.
وی تصریح کرد: مرکز توســعه تجارت نیز در مــوارد این چنینی می گوید، 
نمی تواند به ماجرای نمادی که توسط ســازمانی لغو شده، ورود کند و هیچ 
اتفاقی در این زمینه صورت نمی گیرد. مثلًا یک زن روستایی تصمیم می گیرد، 
خوراکی مانند کشک را به صورت اینترنتی به فروش برساند. در حالی که این 
روستایی کار خود را آغاز کرده، سازمان غذا و دارو ورود می کند و از او سیب 
سلامت و مسائلی از این دست را می خواهد. این در حالی است که زیرساخت 
این چنینی اصلًا برای فروش روستایی آماده نیست. در این فرایند، کسب و 
کار از طریق نماد با سازمان درگیر می شود و دیگر توانی برای تولید، خلاقیت 

و فروش ندارد.
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